
Çocuk 
Üniversitesini 
kaçırmayın!
■  Çocuk Eğitimi Uygulama ve Araş-
tırma Merkezi  Kış Programları baş-
vuruları başladı.  Program 27 0cak-7 
Şubat günleri arasında gerçekleştiri-
lecek. Çocuk Üniversitesinde bu yıl 
kış programı kapsamında ilk olarak 
matematik ve uzay programları dik-
kat çekiyor.                     2. SAYFADA
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■  4 International Colleges and 
Universities (4ICU) adlı şirket, Asya’nın 
en iyi üniversitelerini açıkladı. En iyi 
üniversiteler arasında Türkiye’den 
dört üniversite yer alıyor. Listeye 
Türkiye’den giren üniversiteler 
arasında Anadolu Üniversitesi 1’inci 
oldu. Listenin 43’üncü sırasında 
yer alan Anadolu Üniversitesinin 
ardından 45’inci sırada Orta Doğu 
Teknik Üniversitesi (ODTÜ), 67’nci 
sırada Boğaziçi Üniversitesi, 73’üncü 
sırada İstanbul Üniversitesi ve son 
olarak 78’inci sırada İstanbul Teknik 
Üniversitesi (İTÜ) geldi.

Google Page Rank, Majestic Seo Re-
ferring Domains, Majestic Seo Citation 
Flow, Majestic Seo Trust Flow ve Alexa 
Traffic Rank verilerinin kullanıldığı ve 
İnternet’ten web sitelerinin aranma 
ve ziyaret edilme sıklığına bakılarak 
yapılan araştırmaya göre; Anadolu 
Üniversitesi dünya sıralamasında da 
251’nci sırada yer aldı. Listeye http://
www.4icu.org/about/index.htm#ran-
king İnternet adresinden ulaşılabilir.  

Asya’nın en iyi 
üniversiteleri 
arasına girdik

Nice 700 sayılara!
■ Yayın hayatına 16 yıl önce başlayan Üniver-
sitemizin haftalık kurum içi iletişim gazetesi 
Anadolu Haber, 700. sayısını 20 Ocak günü 
düzenlenen kokteylle kutladı. 

■ Rektör Prof. Dr. Naci Gündoğan “Anadolu 
Haber bütün birimlerimizin ve öğrencilerimi-
zin faaliyetlerini dünyaya duyuran bir gazete. 
Üniversitemizin kurumsal belleğidir.” dedi.

Anadolu Haber’in 700. Sayısı Medya Merkezinde Pasta Kesilerek Kutlandı

Erasmus 
öğrencileri için 
hukuk kliniği
■ Hukuk Fakültesi “Hukuk Kliniği” 
Erasmus programıyla gelen öğrencile-
rin hukuki sorunlarına yardımcı olmak 
amacıyla bir çalışma başlattı.     3’DE

■ Anadolu Haber’in Eski Çalışanları Neler Söyledi?    6 ve 7’DE ■ Anadolu Haber’in Şimdiki Çalışanları Ne Diyor?    8’DE

■ Havacılık ve Uzay Bilimleri Fakültesi, Boeing Türkiye ve Millî 
Eğitim Bakanlığının katkılarıyla teknik öğretmenlere yönelik ola-
rak düzenlenen eğitime toplam 25 kişi katıldı. 

■ “Temel Uçak Bilgisi ve Uçuş Teorisi Kursu” sivil havacılık sek-
töründeki nitelikli personel ihtiyacının karşılanması anlamında 
önemli bir işleve sahip.                                                         3. SAYFADA

■ Havacılık ve Uzay Bilimleri Fakültesi, Boeing Türkiye ve Millî ■ “Temel Uçak Bilgisi ve Uçuş Teorisi Kursu” sivil havacılık sek-

Temel Uçak Bilgisi ve Uçuş Teorisi Kursu
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■ Devlet Konservatuvarı Müzik Bölümü öğrencileri 22 
Ocak günü mezuniyet konseri ile dinleyici karşısına çıktı. 
Atatürk Kültür ve Sanat Merkezi Opera ve Bale Salonu’nda 

gerçekleşen konserde Mesude Elif Güngör (Arp), Görkem 
Gölbaşı (Gitar), Ramazan Albayrak (Viyola), Özge Serçeler 
(Viyolonsel) ve İrem Temurcan (Fagot) dinleyici ile buluştu.

Müzik Bölümünden mezuniyet konseri
■ Devlet Konservatuvarı Müzik Bölümü öğrencileri 22 Devlet Konservatuvarı Müzik Bölümü öğrencileri 22 gerçekleşen konserde Mesude Elif Güngör (Arp), Görkem gerçekleşen konserde Mesude Elif Güngör (Arp), Görkem gerçekleşen konserde Mesude Elif Güngör (Arp), Görkem 

Müzik Bölümünden mezuniyet konseriMüzik Bölümünden mezuniyet konseriMüzik Bölümünden mezuniyet konseriMüzik Bölümünden mezuniyet konseriMüzik Bölümünden mezuniyet konseriâ
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Çocuk Üniversitesi Kış Programı için başvurular başladı.

Handan KAYGUSUZ 
■ Çocuk Eğitimi Uygulama ve Araştır-
ma Merkezi  Kış Programları başvuru-
ları başladı.  Program 27 0cak-7 Şubat 
günleri arasında gerçekleştirilecek. 
Çocuk Eğitimi Uygulama ve Araştırma 
Merkezi Müdürü ve Fen Fakültesi De-
kanı Prof. Dr. Ertuğrul Yörükoğulları ile 
Çocuk Üniversitesi Müdür Yardımcısı 
ve Fen Bilimleri Alan Koordinatörü Yrd. 
Doç. Dr. Metin Altan, kış programları 
başvuruları ile Çocuk Üniversitesinin 
kuruluşundan gelişimine kadar yaptı-
ğı çalışmalar ve uygulanan programlar 
hakkında bilgi verdi. Çocuk Üniversite-
sinde bu yıl kış programı kapsamında 
ilk olarak eğlenceli matematik ve uzay 
programları dikkat çekiyor.

Çocuk Üniversitesinde 2011 yaz 
aylarında yapılan ilk resmî çalışmalar 
çerçevesinde 4 alanda, 300 öğrencinin 
katıldığı toplamda 24 program açıldı. 
Gerçekleştirilen programlarda elde 
edilen deneyimler pedagojik ve istatis-
tiksel açıdan değerlendirilerek mevcut 
durum ve gelecekte gerçekleştirilecek 
etkileşimler bilimsel bir platformda şe-
killendirildi.

Her Alana Hitap Ediyor

Çocuk Üniversitesi, nano boyuttan 
evrenin derinliklerindeki galaktik ya-
pılara kadar doğanın gizemini aratma-
ya çıkararak sosyal ve kültürel açıdan 
çocukların yeteneklerinin farkına var-
maları ve ilgili uzmanlar tarafından 
keşfedilerek yönlendirilmelerini sağlı-
yor. Edebiyattan sanat tarihine, ekono-
miden fotoğrafa, senaryodan kısa film 
çekimine kadar çok geniş bir yelpaze-
de eğitim olanakları sunan Çocuk Üni-
versitesi, çocukların sanatın büyülü ve 
zengin dünyası ile ilişki kurarak yeni 
ifade yollarını keşfetmeleri için olanak-
lar yaratıyor. Spor alanında yüzme, te-
mel hareket eğitimi, ileri spor eğitimi, 
tenis okulu, futbol okulu olmak üzere 
5 programda çocuklar akademisyenler 
ile buluşuyor.

Bu kapsamda dünya genelinde uy-
gulanan çocuk üniversitesi uygulama-
ları yerine Türkiye’de farklı bir model 
geliştirdiklerini belirten Prof. Dr. Ertuğ-
rul Yörükoğulları, Çocuk Üniversitesi-
nin “çocukların kendilerini keşfetmele-
ri, gelişimleri ve geleceğe yapılacak en 
değerli yatırımın olduğu” yaklaşımıyla 
kurulduğuna dikkat çekti.  Yörükoğul-
ları şunları söyledi:

“Çocuk Üniversitesinin temeli dört 
yıl öncesine dayanıyor. Rektör Danış-
manı olarak çalıştığım dönemde ‘Aca-
ba 3’üncü kuşak üniversiteler topluma 
hizmet olarak neler yapabilir?’ diye bir 
araştırmaya girdiğimde çocuk üniver-
siteleri ile karşılaştım. Bu çocuk üni-
versiteleri 2000’li yılların başında özel-
likle Orta Avrupa ülkelerinde açılmış. 
Yaklaşık 100 ülkede 200’e yakın çocuk 
üniversitesinin faaliyette olduğunu 
gördüm. Bunun temelinin ise Ame-
rika, İngiltere ve Rusya’da olduğunu 
keşfettim. ‘Oradaki modellerin aynısını 

almak yerine Türkiye’ye özgü bir mo-
del nasıl geliştirilebilir?’ diye düşüne-
rek çalışmalara başladık. Türkiye’de ise 
çocuk üniversiteleri ilk olarak  Ankara 
Üniversitesi, Hacettepe Üniversitesi, İs-
tanbul Üniversitesinde çıktı ama bizim 
Çocuk Üniversitemizin kendisine özgü 
olması açısından bir yönetmelik hazır-
ladık. Yönetmeliği yetkili makamlara 
sunarak yaklaşık dört yıl önce Çocuk 
Üniversitemizi kurduk.”

Çocuk Üniversitelerinin asıl amacı-
nın çocukları üniversiteli yapmak ol-
duğuna dikkat çeken Prof. Dr. Ertuğrul 
Yörükoğulları sözlerini şöyle sürdürdü: 

“Her yönüyle üniversite ama öğren-
cileri çocuk olan bir üniversiteyiz. Yaz 
dönemi ya da kış dönemi derslerinin 
devam ettiği programlar uyguluyo-
ruz. Öğrencilerimiz, üniversite öğre-
tim üyelerimizden bir ya da iki hafta 
süresince laboratuvarlarda, atölye-
lerde ve dersliklerde ders alıyorlar. 
Çocuk Üniversitesinde çocuk kendini 
keşfederken bizim de onu keşfetme-
mizi sağlıyor. Örneğin çocuğun sana-
ta eğilimi varsa sanata yöneliyor ya 
da fiziğe yeteneği varsa onu keşfedi-
yor. Çocuk Üniversitelerinin amacı, 
çocuğun geleceğini kendisi belirleme-
si açısından önemlidir.”

Kayıt İçin Gerekli Şartlar

Çocuk Üniversitesine kayıt için gere-
ken özellik ve şartlar konusunda bilgi 
veren Yörükoğulları “İsteyen öğrenci 
istediği programa bize gelerek kaydını 
yaptırmak suretiyle başlayabilir. Yaş sı-
nırımızı, Türkiye şartlarını düşünecek 

olursak 7-17 olarak belirledik. Bizde 
sınav uygulaması bulunmuyor, bunu 
tamamen çocuğun seçeceği program-
lar doğrultusunda yapıyoruz. Çocuğun 
eğitimiyle yetinmeden aileyi de içine 
alan bir eğitim söz konusudur. Konten-
janlarımız ise programa göre değişim 
gösteriyor. 20-25 kişilik gruplar prog-
ramlar da yer alıyor.” dedi.

Prof. Dr. Yörükoğulları, Çocuk Üni-
versitesinin meslek seçimi açısından 
çok büyük bir misyonu yerine getir-
diğini vurgulayarak çocuğun  üniver-
site tercihlerinde ailenin ve çevrenin 
baskısı altında kaldığını ve dolayısıyla 
istemediği bir bölüme gitmek zorunda 
olduğunu söyledi.  Yörükoğulları, bu 
noktada Çocuk Üniversitesinin baskıyı 
ortadan kaldırmak için eğitim semi-
nerleri de düzenlendiğini ve ailenin 
bilinçlenmesi açısından çalışmaların 
yürütüldüğünü kaydetti. Prof. Dr. Yörü-
koğulları “70’in üzerinde program aça-
rak bine yakın öğrenciye eğitim verdik. 
Bizim hedefimiz; daha fazla öğrenciye 
ulaşmak ve onları üniversiteye getir-
mek, üniversitenin havasını teneffüs 
ettirmek ve sıralara oturtmaktır. Gele-
ceğimize şekil verecek olan çocukları-
mızın ufkunu açmaktır.” diye konuştu.

Yrd. Doç. Dr. Metin Altan ise Çocuk 
Üniversitesinin işleyişi hakkında şunla-
rı söyledi: 

“Çocuklara hizmet veren birçok ku-
rum sadece yaz okulu uygulaması ya-
parken biz 365 gün hem yaz hem de 
bahar dönemi olmak üzere çocuklara 
hizmet veren programlar açıyoruz. 
Programın kapsamını ise hocalarımız 

belirliyor. Çocuklarımız için uygun 
şartlar sağlandığı zaman çocukları 
buraya davet ederek hocalarımız ile 
buluşturuyoruz.”

Kışa  Özel Program

Kış programı kapsamında bu yıl eğ-
lenceli matematik programı ve uzay 
programının yeni açılacağına işaret 
eden Altan “Kış programı için bir paket 
programı hazırladık. Bu kaymakam-
lığın ve valiliğin talebi üzerine gerçek-
leştireceğimiz bir program olacak. Kay-
makamlığın talebi üzerine yaklaşık 40 
çocuğu programa dâhil etmeyi düşü-
nüyoruz.  Bu çocuklara üniversitenin 
değişik alanlarında anabilim dalların-
da hocalarımız üçer saatlik seminerler 

planladı. Buradaki hedefimiz, çocuğun 
sadece tıp ya da mühendislik alanında 
değil; başka alanlarda da meslek sahibi 
olacağını görmelerini sağlamak.” dedi.

Dezavantajlı gruplarla da çalışmalar 
yürüttüklerini ifade eden Metin Altan 
“Kimsesiz çocuklar, bakıma muhtaç 
çocukların da kaldıkları yurtlardan so-
rumlu bir kişiyle irtibata geçerek grup-
lar oluşturmalarını talep ediyoruz. 
Çocukları bir günlük seminerler kap-
samında kampüsümüzü gezdiriyoruz. 
Özellikle belirtmek istediğim ise Çocuk 
Üniversitesi sadece üniversitenin öğre-
tim elemanlarının çocuklarına değil; 
herkese açık bir program uyguluyor. 
Kampüste ilk adımlar programı kap-
samında ücretsiz olarak çalışmalar ya-
pıyoruz. Şehrin her türlü kesiminden 
çocuklar üniversitemize geliyor, yani 
halktan her kesimin çocuklarına açık 
bir üniversiteyiz.” diye konuştu.

Program Halka Açık

Yrd. Doç. Dr. Altan, Çocuk Üniversite-
si programlarının çok çeşitli olduğu ve 
ekonomik düzey ayırt etmeksizin her 
aileye hitap ettiğini vurguladı. Altan  
sözlerini şöyle sürdürdü:

“Programlar; farklı gelir düzeyi, 
aile yapıları, yaşam tarzları ve yaşam 
mekânlarına sahip çocuklar ile birlikte 
gerçekleştirilmektedir. Katılımcı profili; 
zengin, fakir, ailesi olan, aile düzenin-
den yoksun, zekâ seviyesi çok yüksek 
ya da sınıfında ortalamanın çok al-
tında olan, her statüdeki çocuğun bir 
arada olduğu geniş bir spektrumdan 
oluşmaktadır. Paylaşımları ile kendi 
dünyalarının dışında farklı dünyaların 
da olduğu, kendi sahip oldukları ve 
olamadıkları imkânların, hayatın bir 
parçası olduğu fakat bilim, sanat ve 
spor kültürüne evrensel bir dil olarak 
her bireyin sahip olabileceği ve evre-
nin doğasını anlamada önemli bir güç 
olduğunu çocuklara ispatlamaktadır.”

Yrd. Doç. Dr. Metin Altan, Çocuk 
Üniversitesinin fen bilimlerinden sos-
yal bilimlere, sanattan spora birçok 
alanda çocuğun gelişimini sağladığını 
vurgulayarak Çocuk Üniversitesi kış 
programı başvurularının www.cocuk.
anadolu.edu.tr adresinden yapılabile-
ceğini sözlerine ekledi.
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eden Altan “Kış programı için bir paket 
programı hazırladık. Bu kaymakam-
lığın ve valiliğin talebi üzerine gerçek-
leştireceğimiz bir program olacak. Kay-
makamlığın talebi üzerine yaklaşık 40 
çocuğu programa dâhil etmeyi düşü-
nüyoruz.  Bu çocuklara üniversitenin 
değişik alanlarında anabilim dalların-
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planladı. Buradaki hedefimiz, çocuğun 

Kış Programı çocukları bekliyor

Prof. Dr. 
Ertuğrul Yörükoğulları

Yrd. Doç. Dr. 
Metin Altan

ANADOLU ÜNİVERSİTESİ
ÇAĞDAŞ SANATLAR MÜZESİ
Birinci Ulusal Mimarlık dönemi 

örneklerinin de yer aldığı müzede 237 
sanatçının 551 yapıtı bulunuyor. Müze, 
en önemli kurumsal çağdaş sanat 
koleksiyonlarından birisini bünyesinde 
barındırması ve Türk plastik sanatlarına 
yaptığı önemli katkı gerekçesiyle Eski-
şehir Sanat Derneği 2005 Müze Ödülü, 
ART-İST-2005 15. İstanbul Sanat Fuarı 
kapsamında “Koleksiyoner Kurum 
Onur Ödülü” ile 2006 Art-Forum Ankara 
Sanat Fuarı’nda “Kurumsal Onur Ödü-
lü”ne değer bulundu. 

Yunus Emre Kampüsü / Tel: 3423 

CUMHURİYET TARİHİ MÜZESİ 
Mimar Kemalettin’in 1916 yılında Tu-

ran Numune Mektebi olarak yaptırdığı 
bina Anadolu Üniversitesi tarafından 
restore edilerek 23 Nisan 1994’te Cum-
huriyet Tarihi Müzesi olarak ziyarete 
açıldı.  Müze, Türkiye Cumhuriyeti’nin 
Kurtuluş Savaşı sonrasındaki kültürel, 
siyası, ekonomik, sosyal yapılanmasını 
belgelerle topluma yansıtılması ve anla-
tılması açısından önem taşıyor. 

Paşa Mahallesi Lise Cad. No:11 
Odunpazarı Tel: (0222) 335 05 80 
Faks: (0222) 335 05 80/4345

EĞİTİM KARİKATÜRLERİ MÜZESİ 
Anadolu Üniversitesi Eğitim 

Karikatürleri Müzesi, Türkiye’de bir ilk 
olma özelliği taşıyor. Anadolu Üniver-
sitesi Karikatür Sanatını Araştırma ve 
Uygulama Merkezinin yan kuruluşu 
olarak hayata geçirildi. Müzede; daimi 
sergi, değişken sergi bölümleri, portreler 
odası, Türk karikatür ustaları odası, Es-
kişehirli karikatürcüler odası ile kitaplık 
bölümleri bulunuyor. Müzede karikatür 
çalışmalarının yapılabileceği mekânlar 
da yer alıyor. 

Akcami Mah. Malhatun Sok. No:6
Odunpazarı Tel:0 (222) 230 02 01
0 (222) 335 05 80 / 1693

HAVACILIK PARKI 
Havacılık Parkı; Tepebaşı Belediye-

si ile Anadolu Üniversitesi arasında 
13 Haziran 2011 tarihinde imzala-
nan protokol ile Anadolu Üniversitesi 
tarafından hizmete sunuldu. 1998 
yılında Havacılık Müzesi olarak 
hizmete sunulan ve sonrasında adı 
değiştirilerek ziyarete açılan Havacı-
lık Parkı’nda çeşitli tip ve modellerde 
sivil ve savaş uçakları görülebilir. 
Kapalı bir mekânda ise pilot giysileri, 
rozetler, maket uçaklar ve uçak mo-
torları yer alıyor. 

Yenibağlar Mah. Uludağ Sok. No: 1 

Üniversitemiz 
müzelerinde 
sanat ve tarih 
bir arada
■ Anadolu Üniversitesinin müzeleri 
ülkemizin kültür ve sanat tarihine 
önemli katkılar sağlıyor. Sahip olduğu 
çeşitli eserleri izleyicilerle buluşturan 
müzelerimiz gerek kent bünyesinde 
gerekse Yunus Emre Kampüsünde 
izleyicelerini bekliyor.
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Esen ÖZAY 

■ Hukuk Fakültesi bünyesinde 
geçtiğimiz yılın Eylül ayından bu 
yana faaliyet gösteren “Hukuk 
Kliniği” kapsamında, Erasmus öğ-
rencilerinin mağduriyetlerini gide-
recek yeni projeler gündeme geldi. 
2011 yılında Raoul Wallanberg 
Enstitüsü (RWI) iş birliği ile başla-
yan Hukuk Kliniği kapsamında  
Hukuk Kliniğinde Yrd. Doç. Dr. 
Kıvılcım Turanlı Yücel Müdür, 
Arş. Gör. Sertaç Serter, Müdür 
Yardımcısı, Yrd. Doç. Dr. Kasım 
Akbaş Erasmus Sorumlusu ola-
rak görev yapıyor. Klinikte ayrıca 
Yrd. Doç. Dr. Tolga Akkaya, Yrd. 
Doç. Dr. Ezgi Başak Demirayak 
ve Arş. Gör. Defne Topçu’nun da 
görev üstleniyor. 

Hukuk Fakültesi Dekanı  Prof. 
Dr. Ufuk Aydın yeni uygulama 
hakkında şu bilgileri verdi:  

“Eylül ayında fakültemize bağlı Koç 
binasında, kliniği faaliyete hazır hâle ge-
tirdik. Klinik bünyesinde bir Hukuk Uy-
gulamaları (Street Law) dersi açtık. Dersi 
seçen öğrenciler belli bir konuda eğitim 
alıyorlar ve vatandaşlara, işçilere, kadın-
lara, çocuklara öğrendiklerini aktarıyor-
lar. Onların haklarını anlatıyorlar.”

Türkiye’de Bir İlk

Yeni faaliyete geçirilecek projenin 
ise tamamen Erasmuslu öğrencilere 
yönelik olduğunu ifade eden Aydın, 
“Erasmuslu öğrenciler, 3-6 ay burada 
kalıyorlar ve dil sorunu başta olmak 
üzere çok önemli sorunlar yaşıyorlar. 
Bu proje bünyesinde artık Erasmuslu 
öğrenciler gelecekler, görevli hocala-
rımız ve öğrencilerimizden hakları ve 
yaşadıkları sorunlarla ilgili bilgi alabile-
cekler.” dedi.

Yrd. Doç. Dr. Kıvılcım Turanlı Yücel 
ise uzun soluklu projenin, klinik hukuk 

uygulaması amaçlarının yanı sıra bir 
öğrenme yöntemi olduğuna dikkat 
çekti. Yücel, öğrencilerin hem derslere 
aktif katılımının sağlandığı hem de ile-
ride karşılaşabilecekleri bazı zorluklarla 
erkenden tanışma fırsatı yakaladıkları 
uygulamanın bir ayağının da “duruş-
ma takibi” olduğunu söyledi. Yücel,  
“Öğrenciler duruşma takibine gidiyor-
lar ve bir yandan hiç televizyonda izle-
dikleri gibi yargılama yapılmadığını gö-
rüyorlar. Bir yandan da yargılamadaki 
eksiklikleri, henüz işin içine girmeden 
öğrenmiş oluyorlar.” diye konuştu.

Yrd. Doç. Dr. Yücel, proje dâhilinde 
öğrencilerin öğrendiklerini ihtiyacı 
olanlara mağduriyet yaşayıp adalete 
ulaşamayan kişilere yol gösterme ve 
bilgilendirme amaçlı aktarırken daha 
aktif bir öğrenme gerçekleştirdiklerini  
ifade etti. Yücel “Öğrenmenin en iyi 
yolu; öğretmektir çünkü öğretecekleri 
zaman daha iyi çalışıyorlar. Özellikle 

kitle, lise öğrencileri olduğunda 
farklı öğretme metotlarını dü-
şünmek zorunda kalıyorlar. Bu 
da hukukun o soyut, uzak dili-
nin gündelik hayata uyarlanma-
sını sağlıyor.” dedi.

İki Boyutu Var

Yrd. Doç. Dr. Kasım Akbaş ise 
projenin Erasmus öğrencileri için 
önemine dikkat çekti. Akbaş şun-
ları söyledi:

“Projemizin ilk aşamasında 
üniversitemize gelen değişim 
programı öğrencilerini kırılgan, 
dezavantajlı grup olarak saptadık 
çünkü çok ciddi bir dil dezavan-
tajları var. Türkiye’ye geliyorlar, dili 
bilmiyorlar ve çok sayıda hukuki 
problem yaşıyorlar; kira sözleşmesi 
imzalıyorlar, tacize uğruyorlar ya 
da bazen bir suçun faili hâline ge-
lebiliyorlar, bazen bilmeden bazen 

bilerek. O yüzden hem onların Türki-
ye’deki hukuk sistemiyle ilişkilerini bi-
raz kuralım istedik hem de bunun Hu-
kuk Fakültesi öğrencilerinin eğitimine 
bir katkısı olsun istedik. Yani iki boyutu 
var; biri eğitim boyutu, diğeri ise sosyal 
adalet ve topluma katkı.” 

Erasmus öğrencilerinin 
bizim hukuk sistemimizi 
bilmeden Türkiye’ye gel-
diklerini ifade eden Akbaş 
sözlerini şöyle tamamladı:

“Bu dönem, 115 yeni 
Erasmus öğrencisi okulu-
muza gelmiş. As-
lında bizim kam-
püsümüze her 
dönem 100’ün 
üzerinde 
öğren-
ci ge-
liyor. 
B u 

gençler, bizim hukuk sistemimizi bil-
meden geliyorlar. Aslında benzer şey 
üniversitemizin diğer öğrencileri için 
de geçerli elbette ama biz en azından 
kültürün içinde geliştiğimiz için biraz 
daha hâkimiz. Avantajlarımızdan biri 
de açıp istediğimiz zaman bir kanunu 
okuyabiliriz, onlara ulaşma kolaylığı-
mız var. Erasmus öğrencilerinin ise 
böyle bir şansları yok. ‘Erasmus öğren-
cilerinin bu sorununu ortadan kaldır-
maya yönelik olarak ne yapabiliriz?’ 
diye düşündük ve klinik çalışmamıza 
başladık. Bunun için önce broşür hazır-
ladık. Bu broşürler Almanca, Fransızca, 
İngilizce, İtalyanca ve eğer yapabilirsek 
en çok Erasmus öğrencisinin geldiği 
Lehçe dillerinde basılacak. İstiyoruz 
ki broşürümüzü okusunlar, genel bir 
bilgi sahibi olsunlar, bir hukuki prob-
lemle karşılaştıklarında ise kliniğimize 
gelsinler, Hukuk Fakültesi öğrencileri 
yaşadıkları problemin hukuken ne an-
lama geldiğini tespit etsin. Onlara yol 
yöntem göstersin. Eğer bir avukat ihti-
yacı söz konusu ise avukatlara ulaşma-
larını sağlasın ve arada köprü vazifesi 
görsün. Böylece hem Erasmus öğren-
cileri ülkemizde ve üniversitemizde 
daha az sorun yaşamış olsunlar hem 

de bizim öğrencilerimiz gerçek 
hayattaki bir vakanın hukuk 
dünyasındaki sonuçlarını 
çıplak gözle görme imkânına 
kavuşsunlar.”

Proje ile ilgili broşürler ise 
görevli öğrencilerden Ay-

han Durar, Bilge Ak-
yıldız, Can Korkut ve 
Döne Ezgi Umucu 
tarafından hazır-
landı. Ayrıntılı bilgi 

için http://klinikhu-
kuk.anadolu.edu.tr/ 
adresine başvurula-

bilir.

Erasmus’a özel hukuk kliniği

Prof. Dr. 
Ufuk Aydın

Çiler ÖZCEYLAN 

■ Mimarlık ve Tasarım Fakültesi, 
17 Ocak günü Kongre Merkezi Mavi 
Salon’da Işık Tasarımcısı Kerem Ali As-
furoğlu’nu ağırladı. 2006 yılı Anadolu 
Üniversitesi Güzel Sanatlar Fakültesi 
İç Mimarlık Bölümü mezunu olan 
Asfuroğlu “Işık, Ortam ve Mekân” adlı 
sunumu ile öğrencilere iş yaşamına 
yönelik bilgiler verdi.

Tasarım severlerle sunum dolayısıy-
la bir araya gelmek ve konuşmaktan 
mutluluk duyduğunu dile getiren 
Kerem Ali Asfuroğlu, konuşmasını şu 
şekilde sürdürdü: “Işık; tasarımcısının 
kullandığı araçtır. Ortam, ışığın yol 
aldığı yerdir. Mekân ise en son ışık ve 
ortamın bir araya gelerek oluşturdu-
ğu mimari vurgudur. Tasarımda ‘biz’ 
her zaman ‘ben’ den daha kuvvetlidir 
çünkü tasarım bir ekip oyunudur. 
Alanında uzman pek çok kişiye 
ihtiyacınız olduğu bir sektördür. Işık, 
bizim kullandığımız dil ve araçtır. Bir 
mimar betondan, iç mimar iç mekân 
algısından nasıl anlıyorsa bir ışık 
tasarımcısı da ışığın ne olduğunu çok 
iyi bilmelidir.”

Işık Sadece Görsel Değildir

İnsanın her tasarımın ortak noktası 
olduğunun altını çizen Asfuroğlu, 
insanı ise tüm tasarım, mühendislik 
ve benzeri dalların sorununu çözmek 
için uğraşan yegâne yaratık olarak 
tanımladı ve bu işin insanla çok ilgili 
olduğundan söz etti.

Işığın çok değişken bir kavram 
olduğunu belirten Kerem Ali As-
furoğlu “Işık; geçtiği ortama, çarptığı 
yüzeye göre geçirgenlik, kırılganlık 
gibi pek çok farklı tepkimeye sahip bir 
olgudur.” dedi. Işığın nasıl, ne şekilde, 
neye tepki verdiğini iyi anlamanın 
mesleğin büyük parçalarından bir 
tanesi olduğunu vurgulayan Asfuroğ-
lu “Işık, sadece görsel bir şey değil; 
aynı zamanda hissedilebilen, kan 
basıncınızı değiştirebilen, sizin o anki 
duygularınızı da etkileyebilen bir 
kavramdır.” şeklinde konuştu.

Işık Ne Akla Getirir?

Öğrencileri ışığın karakteri hakkın-
da yerleşmiş bazı yanlış bilgiler konu-
sunda uyaran Kerem Ali Asfuroğlu, 
sözlerini şöyle tamamladı:

“Işık denildiği zaman akla parlaklık 
ve aydınlık oranı gelir ama aslında 
burada karanlık ve aydınlığın bir 
bağlantısı söz konusudur. Eğer ki 
karanlık aydınlığı domine ederse ya 
da aydınlık karanlığı domine ederse 
hiçbir şey göremezsiniz. Işık, bir ba-
lans meselesidir. İnsanoğlunun her za-
man sahip olduğu yegâne şeylerden 
bir tanesi de doğada olanları kontrol 
altına almaktır.”

Ali Asfuroğlu 
ışık, ortam ve 
mekânı anlattı

Alper YAVAŞÇALI 
■ Havacılık ve Uzay Bilimleri Fakültesi, 
Boeing Türkiye ve Millî Eğitim Bakan-
lığı Mesleki ve Teknik Eğitim Genel 
Müdürlüğünün katkılarıyla düzenle-
nen Temel Uçak Bilgisi ve Uçuş Teorisi 
Kursunun açılışı, 20 Ocak günü Hava-
cılık ve Uzay Bilimleri Fakültesi Doç. 
Dr. Mustafa Öç Konferans Salonu’nda 
gerçekleştirildi.

Nitelikli İnsan Gücü

Tepebaşı İlçe Millî Eğitim Şube Mü-
dürü Orhan Çelik, Eskişehir Sabiha 
Gökçen Teknik ve Endüstri Meslek 
Lisesi Müdürü Sırrı Kabadayı ve pro-
je kapsamında eğitim görecek olan 8 
okuldan 25 teknik ve mesleki eğitim 
öğretmeninin katıldığı açılış, tüm hava 
şehitlerinin anısına yapılan bir daki-
kalık saygı duruşu ve İstiklal Marşı ile 
başladı. 

İlk sözü alan Millî Eğitim Bakanlığı 
Mesleki ve Teknik Eğitim Genel Müdür-
lüğü İzleme ve Değerlendirme Grup 
Başkanı Dr. İbrahim Üzkurt havacılık 
sektörünün hızla büyüdüğünü ve sek-
törde nitelikli insan gücüne duyulan 
ihtiyacın arttığını söyledi. Projenin bu 
ihtiyacın karşılanması anlamında kilit 
rol oynadığını ifade eden Üzkurt “Tür-
kiye, havacılık alanında hızlı bir gelişim 
içerisinde. Kendi uçağımızı ve insansız 
hava araçlarımızı üretme noktasına 

geldik. Dolayısıyla artan nitelikli insan 
gücü ihtiyacının karşılanması konu-
sunda siz değerli öğretmenlerimizin 
bilgilerini en üst seviyeye çıkarmasının 
önemine inanıyoruz.” dedi.

Öğretmenlere uzun süreden beri 
havacılık alanında eğitim gerçekleş-
tirilmediğine dikkat çeken İbrahim 
Üzkurt, ilk kez uçak bakım alanındaki 
öğretmenlerin eğitime tabi tutulduğu-
na ifade etti. Üzkurt “Bu ve bunun gibi 
projelerle öğretmenlerimizin niteliğini 
arttırmak, mutlaka öğrencilerimize de 
yansıyacak ve bu da sektörün ihtiyacı 
olan nitelikli iş gücünün gelişmesine 
olanak sağlayacaktır.” diye konuştu. 
Üzkurt, Anadolu Üniversitesi Havacılık 
ve Uzay Bilimleri Fakültesi ile birlikte 
bunun gibi etkinliklerin devamının 
geleceğine inandığını sözlerine ekledi.

Okullar ve Öğretmenler

Anadolu Üniversitesi Havacılık ve 
Uzay Bilimleri Fakültesi Dekan Yar-
dımcısı Yrd. Doç. Dr. Serdar Dalkılıç ise 
İbrahim Üzkurt’un sektörde nitelikli in-
san gücü ihtiyacını vurguladığı konuş-
masına katıldığını belirtti. Projenin bu 
açığı mümkün olduğunca kapatmayı 
amaçladığını kaydeden Dalkılıç “İhti-
yaç duyulan ürünün çıktığı yer okullar 
ve ürünü çıkaranlar da öğretmenler-
dir.” dedi. 

Konuşmasında Havacılık ve Uzay Bi-

limleri Fakültesi hakkında bilgi veren 
Serdar Dalkılıç, bugüne kadar fakülte-
den mezun edilen 2 bin 200’den fazla 
kişi ile nitelikli insan kaynağı açısından 
sektöre büyük katkı sağlandığını söyle-
di. Yrd. Doç. Dr. Dalkılıç, dünyada sade-
ce iki örneği bulunan 360 derece açılı 
üç boyutlu meydan kontrol simülatö-
rü ve radar simülatörleri gibi teknolojik 
ders araçlarının yanında işletilen Ana-
dolu Üniversitesi Havaalanı sayesinde 
öğrencilerin öğrendiklerini pratikte 
uygulama imkânı bulduklarını kaydet-
ti. Dalkılıç “Havaalanımızda Eskişehir – 
Brüksel arası tarifeli uçuşların yanı sıra 
sıklıkla Sağlık Bakanlığının ambulans 
uçaklarının da uçuşlarını gerçekleştiri-
yor ve bu konuda da topluma desteği-
mizi gösteriyoruz.” diye konuştu.

Kaliteyi Sürdürmek Önemli

Fakültede Hava Trafik Kontrol, Si-
vil Hava Ulaştırma İşletmeciliği, Uçak 
Gövde-Motor Bakım, Havacılık Elekt-
rik Elektroniği ve Pilotaj olmak üzere 
beş akademik bölümde; 5 profesör, 3 
doçent, 9 yardımcı doçent, 5’i doktor 
olmak üzere 22 öğretim elemanı, 21 
öğretmen pilot, 6 hava trafik kontro-
lörü ve 20 araştırma görevlisi bulun-
duğunu belirten Yrd. Doç. Dr. Serdar 
Dalkılıç “Kendi havaalanımız, kendi 
uçaklarımız, kendi personelimiz ve pi-
lotlarımızla bu eğitimleri verip bunun 

idaresini sağlıyoruz. Burası, tamamen 
kendi yağıyla kavrulan bir eğitim yuva-
sı.” dedi.

Verilen eğitimde kalitenin yaka-
lanması kadar sürdürülmesinin de 
önemine dikkat çeken Serdar Dalkılıç, 
Havacılık ve Uzay Bilimleri Fakülte-
sinde ulusal ve uluslararası havacılık 
mevzuatlarına uygun eğitim verildiği-
ni vurgulayarak şunları söyledi:

“Sektörde lisanslar diplomadan 
daha geçerli. Bu lisansları da ülkele-
rin sivil havacılık otoriteleri, birtakım 
onay denetleme ve yetkilendirmeler-
den sonra veriyor. Bizim fakültemiz 
tüm bu yetkileri almış durumda.
Projeye katkıda bulunan Millî Eğitim 
Bakanlığı Mesleki ve Teknik Eğitim 
Genel Müdürlüğüne, Boeing Türkiye 
Başkanı Bernie Dunn ve İş Geliştirme 
Müdürü Ayça Karasu’ya, projenin ida-
ri ve mali yönlerini yürüten ANATEK 
AŞ’ye teşekkür edirorum. En büyük 
teşekkürü, yarıyıl tatilini evlerinde, ai-
leleri ile birlikte dinlenerek geçirmek 
yerine öğrencilerine daha faydalı 
olabilmek adına öğrencilik günlerine, 
okul sıralarına dönmeyi tercih eden 
öğretmenlerimiz hak ediyor. Hepinizi 
saygıyla selamlıyorum.” 

Kursun açılış töreni Havacılık ve 
Uzay Bilimleri Fakültesi laboratuvar-
ları ve havaalanı gezisinin ardından 
sona erdi.

Üniversitemizde “Temel Uçak Bilgisi ve Uçuş Teorisi Kursu”

Ali Asfuroğlu



■ Master teziniz için yaptığınız 
bu araştırmanın konusunu neden 
Dukhalar olarak belirlediniz? Mo-
ğolistan’da yaşayan böyle bir toplu-
luktan sizin nasıl haberiniz oldu?

Ben aynı zamanda muhabir ola-
rak Atlas dergisinde çalışıyorum. 
4 yıl önce dergi için bütün Asya’yı 
gezdiğimiz, 10 ay süren bir proje 
yapmıştık. Son durağımızda Moğo-
listan’dı. Orada duymuştum Kuzey-
de yaşayan, ren geyiği yetiştiren, 
şaman, göçer ve Türkçe konuşan bir 
topluluk var diye ama gidemedim 
çünkü çok uzakta yaşıyorlar, gidip 
gelmek 1 hafta sürüyor. Daha sonra 
Antropolojiye başladım. Tez konusu 
seçmem gerektiğinde aklıma direk 
onlar geldi.

■ Sizi en çok etkileyen hangi özel-
likleriydi? Türkçe konuşuyor olma-
ları mı?

Ben antropolojiye başladığımdan 
beri göçer, şaman ya da animist 
toplumlara ilgi duyuyorum ama 
böyle bir toplumun aynı zamanda 
Türkçe konuşuyor olması tabii ki 
benim için etkili bir sebep oldu. En 
azından anlaşabileceğimi düşün-
düm. Biz antropologlar olarak ça-
lıştığımız toplumun dilini öğrenme-
miz gerekiyor. Başka bir toplumun 
dilini öğrenmem çok zaman alabi-
lirdi. Ben de böyle bir seçim yaptım.

■ Tam olarak nerede yaşıyorlar? 

Siz oraya nasıl ulaştınız? 
Moğolistan’ın Kuzeyinde Hövs-

göl bölgesinde yaşıyorlar. En yakın 
yerleşim yeri de Sagan-Nur diye 
bir köy. Yazın tabii daha yüksekle-
re, dağlara çıkıyorlar. İlk ulaşmam 
şöyle oldu. Buradan Moğolistan’ın 
başkenti olan Ulan Batur’a gittik. 
Oradan Mörön diye bir şehir var; 
Kuzeyde, yaklaşık bir 20 saat filan 
sürüyor oraya ulaştık. Oradan da 
bir araç ayarlayıp Sagan-Nur köyü-
ne gittik o da 16 saat filan sürüyor. 
Sonra köyden de birilerini bulup 
Dukhaların yaz yerine atlarla gittik 
o da yaklaşık 2 gün sürüyor.

■ Oraya gittiğinizde sizi nasıl kar-
şıladılar? 
Son yıllarda bir ekoturizm başladı-

ğı için oraya yabancılar gidiyor. Bu 
duruma alışıklar. Daha önce başka 
araştırmacılar da gitmiş. Beni çok 
iyi karşıladılar ve baştan söylediğim 
gibi dil ile ilgili bence. Ben gitmeden 
önce onların dillerine biraz çalışmış-
tım. Onlar Moğolistan da azınlık bir 
grup Moğolca biliyorlar ama kendi 
dilleri Dukhaca sadece onların bil-
diği bir dil dolayısıyla benim o dili 
konuşuyor olmam onları etkiledi ve 
40 yıllık akrabaymışız gibi olduk. Di-
ğer gelenler daha yabancıydı dil çok 
kuvvetli bir şey sonuçta ama genel 
olarak çok sıcakkanlı insanlar. Ben 
onlara tez, antropoloji filan deme-
dim tabii ki ama sizin kültürünüzü 
öğrenmek istiyorum bu konuda da 
bir araştırma yapıyorum dedim.

■ Yanlarında kaldığınız aileyi siz mi 
seçtiniz? Yoksa onlar mı belirledi?

Oraya gittiğimde İngilizce bilen 
Moğol bir kız vardı onlardan biri ile 
evlenmiş. O söyledi bu aileyle ka-
labilirsin diye çünkü onların hem 
çadırı müsaitmiş hem de erzak gö-
türmüştüm giderken kaldığım süre 
boyunca birlikte yeriz diye o ailenin 
ihtiyacı diğerlerine göre daha faz-
laymış. Bu şekilde dengeledik.

■ Hiç keşke gelmeseydim dediniz 
mi? Öyle bir pişmanlık noktası oldu 
mu?

Hiç keşke gelmeseydim deme-

dim,  gittiğimden beri hep iyi ki 
gelmişim dedim fakat ilk yazın git-
tiğimde yorulduğum bir süre sonra 
sıkıldığım oldu. Yaz ayı iletişiminiz 
sıfır, dış dünya ile dolayısıyla evi öz-
lediğim oldu ama sağ olsunlar o ka-
dar evde hissettirdiler ki o anlarda 
bile zorlanmadım. Mesela biz Atlas 
dergisi Yayın Yönetmeni Özcan Yük-
sek ile birlikte gittik fakat o erken 
döndü ben kaldım. O gidince bana 
‘Aa o gitti sen şimdi yalnız kaldın 
ama üzülme biz varız’ dediler.

■ Net bir sayıları var mı? Azalıyor-
lar mı zaman içinde?

Toplam 500 kişi civarındalar. Bir 
kısmı yerleşik. Göçer olan 180 kişi 
civarında ve göçer olan nüfus azalı-
yor gittikçe. Çünkü daha çok insan 
köye yerleşiyor, çocuklar okula gidi-
yor, kimi çalışıyor köylerde şehirler-
de böylece sayıları düşüyor.

■ Nasıl Besleniyorlar? Para kullanı-
yorlar mı?

Genel olarak ren geyiklerini binek 
hayvan olarak kullanıyorlar. Ren 
geyiğinin sütünden faydalanıyorlar. 
Beslendikleri ana besin kaynağı ise 
normalde av eti. Ava çıkıp yabani 
hayvan avlıyorlar ve topladıkları 
böğürtlen, çeşitli bitki kökleri gibi 
şeylerle besleniyorlar. Tabii bu ge-
leneksel olan ama son yıllarda artık 
köyden un, şeker, tuz alıyorlar. Bir 
de sütlü çay. Sürekli çayın içine ren 
geyiği sütü katıp içiyorlar. Kendi 
aralarında para alışverişi yok ama 
dışarıyla artık başlamış durumda 
çocuklar okulda gittiği için birçok 
ihtiyaç oluyor.  Dediğim gibi un, 
şeker, tuz alıyorlar. Kıyafetlerini de 
önceden ren geyiği derisinden ya-
pıyorlarmış ama artık dışarıdan te-
min ediyorlar.

■ Toplumsal düzenlerini nasıl sağ-
lıyorlar?

Sonuçta az kişiler ve inançları ge-
reği kötü bir şey yapan o an yaşadı-
ğımız dünyada cezalandırıldığı için 
herhangi bir kişinin başka bir kişiyi 
cezalandırmasına gerek yok. Zaten 
bir insan yanlış bir şey yapıyorsa 
başına anında kötü bir şey geliyor. 

Ya hastalanıyor ya hayvanlarına bir 
şey oluyor ya da başına çok kötü bir 
şey geliyor. Bu şekilde inandıkları 
için otoriteye gerek duymuyorlar. 
Suç, hırsızlık gibi şeylerden uzak 
duruyorlar ama şunu söyleyebiliriz 
geçiş döneminde bir toplum. Sov-
yetler döneminden etkilenmişler bir 
alkol problemi başlamış çadırların 
orada olmasa bile köyde. Yani nor-
mal şartlar altında bir kavga gürültü 
görmedim ama alkolizm yavaş ya-
vaş gençleri etkileyen bir problem.

■ Dukhaların sizi etkileyen özellik-
leri nelerdi?

Doğaya zarar vermemek için 
nehirde ellerini bile yıkamıyorlar. 
Nehri kirleteceklerini düşünüyorlar. 
Suyu kovalarla alıp leğene doldurup 
öyle yıkanıyorlar. Av ritüelleri var 
mesela 3 tane hayvan gördükleri 
zaman sadece 1 tanesini vurabili-
yorlar ya da mesela yeterince avlan-
dıklarını anlamak için avlandıkları 
hayvanları koymak için yanlarında 
bir tane ren geyiği götürüyorlar o 
ren geyiği dolduğunda artık başka 
bir hayvan bulsalar da avlanmıyor-
lar. Bir olay vardı mesela bitkilerle 
ilgili. Orada çalışan başka bir araş-
tırmacının boğazı ağrıyormuş. Yaşlı 
bir Dukha da ona git şu bitkilerden 
topla demiş. Araştırmacı gitmiş ve o 
bitkilerden bol bol toplamış çünkü o 
bitkiden oldukça çok varmış. Sonra 
götürünce kadın ona kızmış ve de-
miş ki neden bu kadar çok topladın 
sen sadece kendine yetecek kadar 
olanını toplasaydın. Eğer geçmezse 
ertesi gün gider tekrar toplardın.

■ Konunun bu kadar ilgi göreceği-
ni tahmin ettiniz mi? Birçok haber 
kanalında, üniversitelerde söyle-
şileriniz oldu, bekliyor muydunuz 
bunu?

Bu kadarını beklemiyordum ta-
bii ki. Bunda Atlas dergisinin çok 
büyük bir payı var. Sonuçta bu 
şekilde çalışmalar yapan bir-
çok akademisyen duyuramı-
yor bunu. Ben kendi kendime 
bu çalışmayı yapsaydım kaç 
kişiye duyurabilirdim bilmi-
yorum. Birde şu an öyle bir 

dönemdeyiz ki biz burada bütün 
doğal güzelliklerimizi yok ediyoruz. 
Hiçbir şeyin kıymetini bilmiyoruz. 
Bugün Unesco’nun 10 kriterinden 
9’una sahip olan Hasankeyf’i baraj 
suları altında bırakacağız. Bizim-
de hâlâ 4 mevsim göçer yaşayan 
Sarıkeçililer’e keçileri ormandan 
geçerken zarar verdiği için ceza ke-
siyoruz. Karadeniz’in bütün güzel 
vadilerini HES yapıyoruz. İlgi çek-
mesinin en büyük sebebi böyle bir 
zamandayken böyle bir topluluk 
var ve belki bizim atalarımızda bu-
radan geliyor ve belki zamanında 
biz de doğaya bu kadar saygılıydık. 
Belki de böyle bir sorgulamaya se-
bep oldu insanlarda.

■ Geliştirmeyi düşünüyor musu-
nuz bu araştırmayı?

Doktoramı da burada yapmayı 
düşünüyorum çünkü kaldığım sü-
renin bir toplumu, bir kültürü an-
lamak için hiçbir şey olduğunu fark 
ettim. Şimdi 1 sene kalmak istiyo-
rum. 1 sene de aslında yeterli değil 
ama en azından daha iyi anlayabi-
leceğimi düşünüyorum. Bir de bu 
gidişimde biraz daha amatör çekim-
ler yaptım. Hatta ilk kendimiz için 
almıştım o görüntüleri fakat daha 
sonra kurgulamaya karar verdik 
ve videolar oldukça ilgi çekti. Şimdi 
görsellik açısından da geliştirmeyi 
düşünüyo-
rum. 

ALTMIŞ Gün bo-
yunca dünyadaki 
en eski Türk topluluklarından 
olan “Dukha” kabilesi ile yaşa-
yan fotoğrafçı Selcen Küçüküs-
tel, Edebiyat Fakültesi Sanat 
Tarihi Bölümünün konferans 
etkinlikleri kapsamında Üniver-
sitemizde bir söyleşi gerçek-
leştirdi. Sonrasında ise Selcen 
Küçüküstel Anadolu Haber 
olarak kendisine yönelttiğimiz 
soruları içtenlikle yanıtladı.

götürünce kadın ona kızmış ve de-
miş ki neden bu kadar çok topladın 
sen sadece kendine yetecek kadar 
olanını toplasaydın. Eğer geçmezse 
ertesi gün gider tekrar toplardın.

Konunun bu kadar ilgi göreceği-
ni tahmin ettiniz mi? Birçok haber 
kanalında, üniversitelerde söyle-
şileriniz oldu, bekliyor muydunuz 

Bu kadarını beklemiyordum ta-
bii ki. Bunda Atlas dergisinin çok 
büyük bir payı var. Sonuçta bu 

rum. 

Selcen Küçüküstel
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“Anadolu Haber Üniversitemizin 
sesini tüm dünyaya duyuruyor”

Rektör Prof. Dr. Naci Gündoğan Anadolu Haber’in 700’üncü sayısını kutladı:

Irmak DAĞ

■ Anadolu Haber gazetesi 
700’üncü sayısını Medya Merkezi’n-
de düzenlenen bir kokteyl ile kutla-
dı. Kokteyle Anadolu Üniversitesi 
Rektörü Prof. Dr. Naci Gündoğan 
başta olmak üzere Rektör Yardımcı-
ları Prof. Dr. Ali Savaş Koparal, Prof. 
Dr. Yücel Güney, Prof. Dr. Adnan Öz-
can ile Medya Merkezi çalışanları ve 
İletişim Bilimleri Fakültesi öğretim 
elemanları katıldı.

Sesimizi Duyuruyor

Anadolu Haber’in üniversite açı-
sından önemli vazifeleri icra eden, 
kurumsal iletişimini sağlayan bir 
haber bülteni olduğunu söyleyen 
Rektör Prof. Dr. Naci Gündoğan “Bu 
kurumun çalışmalarından dolayı 
emek veren herkesi kutluyorum. 
Anadolu Haber, yıllardır kurum 
içinde olanı biteni, üniversitemizin 
faaliyetlerini, sadece rektörlüğün 
değil; bütün birimlerimizin, öğren-
cilerimizin faaliyetlerini duyuran, 
üstelik bunu yalnızca üniversite içi-
ne değil; bütün dünyaya duyuran 
bir gazete aslında. Dünyanın her ta-
rafından İnternet erişimiyle son 16 
yıla ulaşabiliyorsunuz Anadolu Ha-
ber vasıtasıyla. Dolayısıyla kurum-
sal bir bellek. Bundan sonra bunu 

daha da güzelleştirmeliyiz. Mutlaka 
çok güzel şeyler yapıldı ama sürekli 
kendimizi sorgulamamız gerekiyor. 
Biz üniversite gazetesiyiz neticede. 
Burada çalışan arkadaşlarımızın 
çoğu üniversitede iletişim öğrencisi 
ya da mezunu. Var olduğumuz dü-
zeyi yeterli bulmayıp bundan son-
ra da gazeteyi nasıl geliştirebiliriz, 

daha okunur hâle nasıl getirebiliriz? 
Sadece basıp bir yerlere dağıtmakla 
değil; içindeki haberlerin niteliği ile 
de belki bütün şehre, şehrin her ta-
rafına çok daha fazla okunur hâle 
getirmeliyiz.” şeklinde konuştu. 

Üniversitemizin Anadolu Haber’i 
önümüzdeki günlerde daha da ge-
liştirmesi gerektiğini belirten Rektör 

Prof. Dr. Naci Gündoğan sözlerine 
şöyle devam etti: “Zaman zaman şe-
hirden birtakım eleştiriler alıyoruz. 
Üniversitenin şehirden kopukluğu, 
üniversitenin faaliyetlerinden ha-
berdar olunamadığı doğrultusun-
da. Belki bu noktada biraz da ken-
dimizi eleştirip çekidüzen verirsek 
önümüzdeki dönemde bu iletişim 
aracını çok daha efektif bir şekilde 
kullanmış oluruz. Sizler, hepiniz ile-
tişimcisiniz. Benden çok daha iyi bi-
liyorsunuz bunların nasıl yapılacağı-
nı. Dünyadaki örnekleri de belki bu 
çapta yok ama kurumsal gazetecilik 
anlamındaki örneklere de bakarak, 
bu noktada daha ileriye taşımamız 
lazım. Kurumsal iletişimimizi sade-
ce Anadolu Haber üzerinden değil; 
Medya Merkezimiz, Halkla İlişkiler 
Birimimiz üzerinden, önümüzdeki 
günlerde tekrar yapılandıracağız. 
Tabii ki bu noktaya getirenlere ben 
gerçekten çok teşekkür ediyorum. 
Bu kolay bir şey değil. Hocalarımız 
hem hocalık yaptılar yıllarca hem 
de bütün bu meşguliyetlerinin ya-
nında bir de bu işe emek verdiler. 
Ben Erkan Hoca’nın şahsında eme-
ği geçen tüm arkadaşlarımıza çok 
teşekkür ederim. Bundan sonra da 
bu emeklerini esirgemeyeceklerini 
düşünüyorum.”

BU GURUR HEPİMİZİN… 

Anadolu Haber, Anadolu Üniversitesinin 16 yıldır ya-
yımladığı haft alık kurum içi ileti şim gazetesi. Kurulduğu 
günden bu yana kurumsal yayıncılık alanında örnek 
gösterilen en önemli gazetelerden biri.

Bugünkü haft alık ti rajımız 6500. Dağıtı m alanımız ise 
başta Eskişehir olmak üzere ülke genelindeki Açıköğre-
ti m Büroları, KKTC, Azerbaycan ve Almanya’ya uzanıyor. 
İnternet’teki yayınımız tüm dünya ülkelerinden takip 
edilebiliyor. Anadolu Üniversitesinin dostları, mezunları, 
öğrencileri ve takipçileri dünyanın her yerinden İnternet 
aracılığıyla gazetemizi okuyor, arşivdeki sayfalarımızı 
inceleyebiliyor.

İşte bu yüzden Anadolu Haber’in vizyonu: “Yerelden 
globale Anadolu Üniversitesinin sesini tüm dünyaya 
duyurmak.” 

Bu vizyon çerçevesinde ilk misyonumuz: “Anadolu 
Üniversitesi mensupları arasında ileti şim köprüsü olmak, 
Üniversite yöneti mi ile personeli ve öğrencileri arasında 
bilgi akışısın bir parçası olmak.”

Üniversite yöneti minin aldığı kararlar, yürütt üğü faali-
yetler, açıklamalar; Üniversitemiz birimlerinin çalışmala-
rı; akademik ve idari personelimizin faaliyetleri, eserleri, 
başarıları, görüşleri, gezip gördükleri yerlerde edindikleri 
izlenimler; öğrencilerimizin başarıları, kulüp etkinlikleri 
ve her haft a tam sayfa yayımlanan öğrenci görüşlerini 
bu misyon çerçevesinde sayfalarımıza taşıyoruz.

İkinci misyonumuz: “Anadolu Üniversitesinin dışarıdan 
görünen yüzü olmak.”

Üniversitemizde yaşananları merak eden; faaliyetler 
hakkında bilgi edinmek, gelişmeleri öğrenmek ve Üni-
versitemizin açıklama ve görüşlerini duymak isteyenlerin 
her zaman başvurabilecekleri, ellerinde tutabilecekleri, 
tekrar tekrar bakabilecekleri kaynak, Anadolu Haber…

Üniversitemizin tanıtı mında ve kurumsal kimliğinin 
yansıtı lmasında ve kurum imajının inşasında Anadolu 
Haber’in büyük bir payı var. Anadolu Haber, Üniversite-
mizin vitrini, dünyaya açılan kapısı, aynadan yansıyan 
yüzü… 16 yıllık arşiviyle Anadolu Haber, Üniversitemizin 
tarihe düştüğü not; âdeta Üniversitemizin tarihi belleği…

Bir diğer misyonumuz ise perde arkasını yansıtı yor: 
“Kadromuzdaki öğrenciler için gazetecilik okulu olmak, 
onları haber yazma, fotoğraf çekme, sayfa tasarımı, 
gazete yöneti mi ve ileti şim konularında eğitmek.”

Anadolu Haber’in bugüne dek hiç profesyonel 
anlamda muhabiri olmadı. Hep öğrenciler görev aldı. 
Her dönem gazeteciliğe sıfı rdan başladılar, ayrılırken 
bileklerine altı n birer bilezik taktı lar.

Yalnızca İleti şim Bilimleri Fakültesi öğrencileri değil, 
diğer fakültelerimizden de çok sayıda öğrencimiz Anado-
lu Haber’in gazetecilik laboratuvarında hayatlarının ilk 
haberini yazdılar, ilk söyleşisine imza attı  lar.

Mezun olduklarında hayata bir adım önde başladılar. 
Gitti  kleri yerlere Anadolu Üniversitesinde kazandıkları 
kültürü götürdüler. Görev aldıkları yerlerde Anadolu 
Haber’i anlattı  lar. Benzer yayınlar çıkardılar. Anadolu 
Üniversitesinin sesini duyurdular.

Bugün, 700’üncü sayımızı kutluyoruz.
Anadolu Üniversitesinin bir gururu olarak amatör 

gücümüzün profesyonel bir görünüme kavuşmasında 
Anadolu Haber ailesinin her bir bireyinin emeği ve ekip 
çalışmasının sinerjisi söz konusu.

Son olarak, Anadolu Haber’in yayımlanmasında 
öncülük eden eski Rektörümüz Prof. Dr. Engin Ataç başta 
olmak üzere tüm rektörlerimize, ilk yazı işleri müdürü-
müz Prof. Dr. Halil İbrahim Gürcan’a, destek veren ve 
emeği geçen diğer herkese; ayrı ayrı teşekkür ediyorum.

Anadolu Haber’deki bayrak yarışının nice kutlamalara 
daha vesile olmasını diliyorum.

Anadolu Haber Sorumlu Müdür
Prof. Dr. Erkan Yüksel

Anadolu Haber için ne dediler?Basımevi Müdürü
Doç. Dr. Feyyaz Bodur: 

Anadolu 
Haber Gazetesi 

Üniversitemiz 
Basımevinde 

basılmaktadır. 
Öncelikle 16 

yıldır kurum-
sal habercilik 

görevini aksatmadan sürdüren 
Anadolu Haber gazetesinin 700. 

sayıya ulaşmasında emeği geçen-
leri kutlarım. Gazetenin baskısının 
yapıldığı Anadolu Üniversitesi Ba-

sımevi tesisleri, 16 yıllık süre içinde 
gazetenin baskı öncesi aşamasın-
daki teknolojik gelişmelere paralel 

olarak baskı teknolojisini de geliştir-
di. Günümüz baskı teknolojilerinin 

kullanımı konusunda kendini 
geliştiren basımevi personeli, gerek 
kağıt kalitesi gerekse baskı kalitesiy-

le Anadolu Üniversitesine yakışır 
çağdaş gazete baskısı yapmaktadır.

İBF Dekan Yardımcısı
Doç. Dr. R. Ayhan Yılmaz:

“Ben bu-
rada çalış-

masam bile 
gerçekten çok 

çalışıldığı, 
bir iletişim-

ci olarak 
nasıl çalışıldığı 

yönünde bir 
fikrim var. En azından birçok 
öğrenci arkadaşımız burada 

çalışıyor. Çok büyük özveriyle 
çalışıyor herkes. Daha mut-
lu haberlerin, daha başarılı 

haberlerin, daha güzel haber-
lerin, Anadolu Üniversitesinin 

birçok şeye imza attığı, pek çok 
iyi haberin olacağı nice sayılar 

diliyorum.”

Basın ve Halkla İlişkiler 
Müdürü Yrd. Doç. Dr. 

Berrin Özkanal
Anadolu 

Haber gazetesi,  
Üniversitemi-

zin sesini farklı 
hedef kitlelere 

duyurmada, 
kurumsal imaj 
yaratmada ve 
itibar sağlama-

da büyük ve önemli bir rol üstleni-
yor. Hem kurum içerisinde hem 

üniversite-şehir bütünleşmesinde 
bir iletişim köprüsü oluşturan 

Anadolu Haber gazetesinin uzun 
yıllara yayılan istikrarlı yayın ha-

yatı ile hedef kitleleri ile paylaşım-
ların çoğalmasında bir öncü rol 

üstlendiğini düşünüyorum. 

BY Böl. Başkan Yardımcısı
Doç. Dr. Sibel Onursoy:
“Bugün-

leri görmek, 
700’üncü sayıya 

ulaşmak çok 
güzel. Ben ilk 
aşamaların-
da, tasarım 

aşamalarında 
bulunmuştum. 

Gazetenin ilk sayısının ortaya çıktığı 
zamanlarla şu anı karşılaştıryorum 
da inanılmaz bir yol katedildi aslın-
da. Hem mekân olarak hem teknik 

şartlar olarak hem de personel 
olarak. Çok gelişmiş olduğunu görü-
yorum. Çok mutluyum bu açıdan.” 

İBF Dekan Yardımcısı
Yrd. Doç. Dr. Yavuz Tuna:

Anadolu 
Haber’i takip 
etmediğimiz 
bir gün bile 
yok. Zaten 
çalışanları, 
çoğunluk-

la bizim 
fakültemizin 

değerli hocaları, öğrenci olarak 
çalışanlar, araştırma görevli-

leri. Gerçekten çok büyük bir 
emek sarf edilmiş 700 sayı var. 
Umarım bundan sonraki daha 
nice 700 sayıyı da hep beraber 

yaşarız diye düşünüyorum. 
Başta Erkan Hocamız olmak 

üzere emeği geçen herkese 
teşekkür ediyorum.”

“Anadolu Haber, yıllardır kurum içinde 
olanı biteni, üniversitemizin faaliyetlerini, bütün 

birimlerimizin, öğrencilerimizin etkinliklerini 
bütün dünyaya duyuruyor.”

Rektör Yardımcısı 
Prof. Dr. Yücel Güney: 

“Gazeteyi yıllardır takip 
ediyorum. Gazetemizin hep ileri 
gideceğini düşünüyorum. Çok 
önemli bir iletişim aracı oldu-
ğunu, özellikle öğrencilerimizin 
de buna katkıları olduğunu ve 
bunun onların gelişimine katkı 
sağlayacağını düşünüyorum.”

Rektör Yardımcısı 
Prof. Dr.Adnan Özcan: 

“Anadolu Haber’in Üniver-
sitemizin gözü kulağı olmaya 
devam etmesini ve 700. sayının 
herkese hayırlı olmasını diliyo-
rum. Anadolu Haber, Anadolu 
Üniversitesine yıllardır hizmet 
eden ama geliştirilmesi gereken 
bir gazete.”

Rektör Yardımcısı 
Prof. Dr. Ali Savaş Koparal: 

“Öncelikle Anadolu Üniversi-
tesi mensubu olarak, Anadolu 
Haber gibi bir iletişim aracı-
na sahip olduğumuz için çok 
mutluyum. Çalışmalar çok güzel. 
Bundan sonra da aynı şekilde 
çalışmaların devam edeceğine 
inancım sonsuz.”

Rektör Yardımcısı Rektör Yardımcısı 



Anadolu Haber sadece bir kurumsal 
iletişim aracı değildir, aynı zamanda 
çok önemli bir aileyi ifade eder. Birçok 
başarılı birey yetiştirmiştir. İki yıl gibi 
kısa bir süre kültür-sanat editörü 
olarak görev yaptığım bu ailede 
önemli meziyetler edindim. Reklam-
cılık için yaratıcılık fark ettiren bir 
özelliktir. Ancak işi bitirmek ve hazır 
hale getirmek daha önceliklidir. Bu 

hassasiyeti bu ailenin içinde edindim. Bu ailenin bir parçası 
olduğum için kendimi daima şanslı hissettim. İnanıyorum ki 
nice 700’ler göreceğiz.

Anadolu Üniversitesi İletişim 
Bilimleri Fakültesi, Türkiye’nin 
tartışmasız en iyi iletişim eğitimi 
veren kurumu. Eskişehir’in bir 
dezavantajı var. Kent, iletişim me-
zunlarının ileride çalışacağı sektör 
merkezlerine uzak ne yazık ki. Dola-
yısıyla okulda öğrenilenlerin pratiğe 
dökülebileceği saha bulabilmek 

Eskişehirli genç iletişimciler için son derece zor 
olabiliyor. Benim açımdan bu noktada imdada Anadolu 
Haber yetişti. Açıkçası Anadolu Haber’de çalışmaya başla-
madan önce gazetenin ne kadar özenle ve titizlikle basıma 
hazırlandığını bilmiyordum. Gündem toplantıları, gazete 
basımından hemen önce manşet için yapılan fikir alış 
verişleri, fotoğraf seçimleri vs. Her aşaması ile çalışanına 
gerçekten gazetecilik yaptırdığını hissettiren gazete.

 Murat Karataş
 Habertürk / Muhabir

yısıyla okulda öğrenilenlerin pratiğe 
dökülebileceği saha bulabilmek 

Eskişehirli genç iletişimciler için son derece zor 

2008 yılında Anadolu Üniversitesi 
Basın ve Yayın Bölümünde lisans 
hayatıma başladım. 2010 yılın-
da Anadolu Haber gazetesinde 
muhabir oldum. Bölümüm gereği 
Anadolu Haber benim için büyük 
bir şanstı. 3 yıl boyunca derslerde 
gördüğümüz teknik bilgileri işin 
mutfağında pratiğe dökme imkâ-

nı buldum. Kendimi, Anadolu Haber 
gazetesinde hocalarım sayesinde yetiştirdiğime inanıyorum. 
Benim için çok önemli bir tecrübeydi. Birçok gazeteci, yönet-
men, oyuncu ile röportaj yapma imkânı buldum. Ekranlardan 
tanıdığım insanlarla sohbet edip, çay ve kahve içtim. Araların-
da hâlâ görüştüğüm kişiler var. Hayatıma, öğrenciliğime, gele-
ceğime hem maddi hem manevi değer kattı. Bence öğrencilere 
sunulan büyük bir fırsat. Şu anda Motto Magazin dergisinde 
Reklam Sorumlusu olarak çalışıyorum. Anadolu Haber meslek 
hayatıma attığım ilk adımdı; Motto Magazin ise ikinci adım. 
Basamakları yavaş yavaş tırmanacağıma ve başarılı olacağı-
ma inanıyorum ve biliyorum ki kendime olan güvenimin en 
büyük nedeni Anadolu Haber’dir. 600. sayıyı çalışan olarak 
kutlamıştım, 700. sayıyı ise eski çalışan olarak kutluyorum. 
Emeği geçen herkese teşekkür ederim. Nice 700. sayılara. 

Aslı Yıldırım 
Motto Dergisi / Reklam Sorumlusu 

Anadolu Haber, sınıf arkadaşlarımız 
ve hocalarımız ile birlikte, gecemizi 
gündüzümüze katarak büyük emeklerle 
elimizde büyüdü. Öyle ki şimdi sayısını 
hatırlayamadığım kadar çok sabah-
ladığımız günler oldu. Amatör ruhlu, 
profesyonel bir takımdık. Gazetede bir 
yıl boyunca büyük keyif alarak çalıştım. 
Anadolu Haber’in kuruluşunda emeği 
geçen arkadaşlarım ve hocalarıma 

saygılarımı iletiyorum. Meslekteki ilk göz ağrımız Anadolu Haber’in 
700. sayısı kutlu olsun.

Öncelikle Anadolu Haber’in 700. sayısını 
kutluyorum. Beni Anadolu Haber ile ilk 
tanıştıran hocam Doç. Dr. Sibel Onursoy ol-
muştu. Kariyerimin ilk basamağına Basın 
ve Yayın Bölümü 1. Sınıf öğrencisi olarak 
2005 yılında Anadolu Haber’de başladım. 
Anadolu Haber’in sayfa tasarımında 
görev yaptım. Tasarım ve gazeteciliği 
öğrenmemde Anadolu Haber’in katkısı 
büyük oldu. Bu sayede şu anda Trakya 

Üniversitesinde Grafik Tasarım derslerine girmekteyim. 
Ben şu anda olduğum konumu fakültedeki hocalarıma ve Anadolu 
Haber’e borçluyum. Anadolu Haberin 400. ve 500. sayılarını 2005-
2009 yılları arasında yapmıştık. Anadolu Haber’deki sıcak arka-
daşlıklarımız hâlâ devam etmektedir. Anadolu Haber’i 700. sayıya 
başarıyla ulaştıran başta Hocam Prof. Dr. Erkan Yüksel, Uzm. Ufuk 
Tozelik, Burcu Üçok olmak üzere diğer tüm emeği geçen hocalarım 
ve arkadaşlarımı kutluyorum. Nice 700. Sayılara.

Ali Emre Dingil 
Trakya Üniversitesi Matbaası Sorumlusu 

Arş.Gör. Murat Topal
K.A.T.Ü  / Halkla İlişkiler ve Reklamcılık Bölümü

Kemal İlkay Coşkun 
Mackolik.com / Haber Sorumlusu 

Anadolu Üniversitesi İletişim Bilimleri 
Fakültesi, İletişim mezunuyum. Anadolu 
Haber benim ilk iş deneyimimdi. Birçok 
etik kuralı orada öğrendim. İletişim okur-
ken bir iletişim kanalında çalışmak büyük 
avantajdı. Şu anda çalışmış olduğum işimi 
okulum bitmeden bulmuştum. Anadolu 
Haber’de çalışmak böyle bir işte çalışma-
ma referans oldu. Anadolu Haber’de çok 

güzel bir ekiple çalışma fırsatı buldum. 700. sayıda bu yazıyı 
yayınlama olanağı sağlayan herkese teşekkür ederim. Bu platform-
da yer almaktan mutluluk duydum. Birçok iletişim öğrencisine 
tavsiyem; bu kanalda çalışmak bir ayrıcalıktır, bunu fırsata dönüş-
türmek sizin elinizde. Sevgilerle.

Esra Tancan
Schenker Arkas İnsan Kaynakları Uzmanı

Anadolu Haber’de 2007-2013 yılları 
arası Öğrenci Görüşü sayfası editörü 
olarak görev yaptım. Farklı branşlarda 
eğitim gören tüm öğrencilere kapısını 
açan Anadolu Haber bu yapısıyla gaze-
tecilik, tasarım, fotoğraf gibi iletişimin 
farklı yönlerine ilgi duyanlar için bir 
okul niteliğinde. Bugün 700. sayısını 
kutlama başarısını elde eden uzun 

soluklu bu gazetenin bir çalışanı olmak bana 
çok şey kattı. Her şeyden önce ekip çalışmasının zorlu ve keyifli 
yönlerini bir arada yaşadım. Kutlamalarla, sayfayı yetiştirme 
telaşıyla, haftalık toplantılarıyla Anadolu Haber’de geçen 6 yılı 
geriye dönüp baktığımda çok özlüyorum. Bu ailenin bir parçası 
olmak çok güzeldi. Üzerimde her anlamda çok emeği bulunan 
çok sevgili hocam Prof. Dr. Erkan Yüksel başta olmak üzere tüm 
çalışma arkadaşlarıma Mersin’den hasretle sevgilerimi gönderi-
yorum. Nice yeni sayılara, yeni insanlar ve yeni dostluklarla.

Arş.Gör. Pelin Öğüt
Mersin Üniversitesi /İletişim Fakültesi

Londra’da prodüksiyon şirketinde 
çalışıyorum. Gazetenin bana kattıkla-
rına gelince, Anadolu Haber gazetesi 
teori ve pratiğin birarada verildiği mu-
azzam bir habercilik okulu olmuştur. 
Benim için deneyimli akademisyen ve 
yönetici kadrosu her daim öğrenci-
lerin yanında olmuş ve gazetenin 
kapısından her içeri giren öğrenci 

gazeteciliğin her alanında donanımlı bir birey olarak çıkmıştır.

 Oğuzhan Macit 
 Prodüksiyon Şirketinde Çalışıyor

Anadolu Haber’de çalışma şansına 
sahip olan öğrencilerden birisiyim. Bol 
bol röportajlar yaptım gazete için ve bir-
birinden eğlenceli anılarım oldu. Basın 
ve Yayın Bölümünü bitirdikten sonra 
çeşitli kuruluşlarda Basın ve Halkla 
İlişkiler Yöneticiliği yaptım. Şu anda Star 
TV’de yayınlanan Burcu Esmersoy’un 
sunduğu Nedir Ne Değildir programı-
nın editörlüğünü yapıyorum. Yaklaşık 
on senedir hayatımı yazarak kazanma-

nın mutluluğunu ve gururunu yaşıyorum. Birkaç kitap çıkardım 
ve pek yakında bir öykü kitabımla okurlarıma yeniden “mer-
haba” diyecek olmanın heyecanıyla doluyum. Sakın ha sakın! 
Yapmak istediğiniz o hayalden vazgeçmeyin. 

Serap Çakır 
Er Prodüksiyon - Star TV/Editör

Bundan 15 yıl önce, henüz üçüncü 
sınıftayken spor muhabiri olarak başla-
dığım, daha sonra kültür sanat alanına 
yoğunlaştığım Anadolu Haber’in 700. 
sayısına ulaşması beni oldukça mutlu 
etti. Gazetenin 100. sayısının birinci say-
fa manşet haberini yazmak bana kısmet 
olmuştu. Özellikle gazetecilik bölümü 
öğrencileri için mesleğe ilk adım olması 

açısından yayın organının o günlerden bugüne gelmesi ve haya-
tını sürdürmesi oldukça önemli. “Sudan çıkmış balık” kıvamında 
meslek yaşantısına başlamamaları için özellikle gazetecilik öğ-
rencilerinin Anadolu Haber kapısından adım atmalarını oldukça 
önemsiyor ve öneriyorum. Şu an çok uluslu hizmet veren iletişim 
danışmanlığı şirketi Cohn & Wolfeda Kıdemli Basın Danışmanı 
olarak çalışmaktayım. Kendime güvenimi elde etmede ve sektörde 
sağlam adımlarla ilerlememde önce İletişim Bilimleri Fakültesi Ba-
sın ve Yayın Bölümü hocalarına, sonrasında ise Anadolu Haber’de 
çalışmama borçluyum. Nice 700. Sayılara.

Serhat Sarıkaya
Cohn & Wolfe  / Kıdemli Basın Danışmanı

1. sınıfın sonunda sayfa tasarımcısı 
olarak katıldım Anadolu Haber ailesi-
ne. Günler mi çok çabuk geçti, yoksa 
öyle mi hissettim bilmiyorum ancak 
okulun en güzel dönemlerini burada 
geçirdim diyebilirim. Hocalarımdan 
ve çalışma arkadaşlarımdan her 
gün yeni bir şey öğrendiğim ve 

mesleğime ait ilk başarma duygu-
sunu tattığım sıcak bir yuvaydı Anadolu Haber. İyi ki yolum bu 
gazeteden geçmiş diyorum şimdi. 600. sayının mutluluğunu 
yaşarken oradaydım. Şimdi 700. sayıya ulaşan Anadolu Haber, 
umarım öğrencilerin yolunu her zaman aydınlatır. Katkılarından 
dolayı teşekkürler, iyi ki varsın Anadolu Haber.

 Evren Türkgeldi
 Metabolik Cerrahi Kliniği  /  Basın ve  Halkla İlişkiler Birimi

Öğrenciliğimin ikinci yılında tanış-
tığım Anadolu Haber’in bana kattığı 
en büyük değer üniversite yıllarımda 
profesyonel anlayışla çalışma bilinci 
ve sorumluluğu oldu. Bunun yanın-
da gerçek bir pratik alanı yarattı 
benim için, yazdığım yazıların ve 
çektiğim fotoğrafların bir yayında 
çıkıyor olması hissinin verdiği keyif 

hâlâ aklımda. Her hafta yeni görevler, haber peşine 
düşmek, akademik kadroyla çalışmak, takım bilinci oluştur-
mak. Bunlar öğrenciliğimin en keyifli zamanlarıydı diyebi-
lirim. Kültür Sanat köşesinde çalıştığım için, hem sevdiğim 
alanı takip ediyor hem fotoğraflar üretiyor bir yandan da bu 
haberleri takip ederken yorumlama yeteneğimi geliştiriyor-
dum. Bugün bana en çok faydası olan da bu oldu. Yorum 
yapma, kendi fikrini savunabilme ve araştırma yetilerimin 
gelişmesi sektörde hem sanat yönetmenliği yaparken hem 
de bugünkü mesleğim olan reklam fotoğrafçısı kimliğimi 
oluştururken en büyük dayanak noktam oldu.

  Yiğit Günel
   Yiğit Günel Studio  / Sahibi

Ali Emre Dingil Arş.Gör. Pelin Öğüt

Anadolu Haber
 büyük bir okuldur
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Tasarım: Esra Öğülmüş 



Anadolu Haber’de, 2009-2011 
yılları arasında muhabir ve kültür sanat 
editörü olarak çalıştım. Eskişehir’deki 
öğrencilik hayatımın en güzel günlerini 
Medya Merkezi’nin koridorlarında Ana-
dolu Haber’i yetiştirme telaşı içerisinde, 
Radyo A’dan gelen coşkulu şarkılarla 
geçirdim. 2011 yılında mezun olup, 
Ankara’ya taşındım. 2013 yılında 
yeniden editörlük maceram başladı. 

Dört aydır bir yayınevi için kitap okuyorum. 700. 
sayı için üzerimde çok emeği bulunan Erkan Hoca’yı, gazetede 
editörlük yaptığım sırada en çok örnek aldığım Ufuk Hoca’yı, 
tasarımın kraliçesi Burcu’yu, dostluğunu benden hiçbir zaman 
esirgemeyen Tamer Bey, Mevlüt , Fatma abla ve tanıdığım, tanı-
madığım tüm muhabir arkadaşları tebrik ediyorum.

Basın ve Yayın Bölümünde eğitim 
almaya başladığım ilk yıl dersler ve 
kitaplardan nasıl haber yazıldığını 
öğrenmeye çalıştım. Birinci sınıfta 
aldığım temel eğitimlerden sonra işin 
mutfağında olmak istedim ve Anadolu 
Haber’e başvurdum. Bir yıl muhabir, 
iki yıl kültür sanat editörü olarak 
toplamda üç yıl görev yaptım ve bu 

üç yılda önemli kişilerle tanışıp röportaj 
yapma fırsatını yakaladım. Okulda teorik olarak öğretilen 
bilgileri Anadolu Haber’de pratiğe dönüştürmem bana okul 
biter bitmez yine editör pozisyonunda bir iş sağladı. Anadolu 
Haber’de sadece haber yapmadık tabii; güldük, eğlendik, ayrı-
lırken hüzünlendik. Anadolu Haber ailesi olarak gittiğimiz pik-
nikler zihnimde, gündem toplantısı sonrası kestiğimiz doğum 
günü pastamın tadı hep damağımda kalacak. Öğrenmeme ve 
paylaşmama fırsat verdikleri için kıymetli hocam Prof. Dr. Er-
kan Yüksel, Uzm. Ufuk Tözelik ve Arş. Gör. Çağdaş Ceyhan başta 
olmak üzere tüm Anadolu Haber’e teşekkürler. Sizi seviyorum. 
. 

2006-2008 yılları arasında Reklamcılık 
ve Halkla İlişkiler Bölümünde yüksek 
lisans programına devam ederken 
Anadolu Haber’de kültür sanat sayfası 
editörü olarak çalışma şansım oldu. 
Sonraki yıllarda iş hayatımda ve 
şu anda eğitim hayatımda önemli 
olan pek çok şeyi Anadolu Haber’de 
öğrendim. Ekip çalismasi bunlardan 

en önemlisi. Zaman yonetimi, Anadolu 
Haber’de kazandığım bir diğer nitelik. Her hafta yaptığımız 
toplantılarda fikirlerimizi rahatça söyleyebildiğimiz bir ortam 
olması bana yapıcı eleştirilerde bulunmayı ve yapılan eleştiri-
lerden dersler alabilmeyi öğretti. Kısaca Anadolu Haber, aka-
demik ve kişisel olarak gelişmeme önemli  katkılar sağladı. Şu 
anda Amerika Birleşik Devletleri’nde, Millî Eğitim Bakanlığı 
bursu ile yüksek lisans yapmaktayım. Takım çalışması, 
zaman yönetimi ve yapıcı tartışmalar buradaki eğitim siste-
minin de önemli parçaları. Bu nitelikleri bana kazandırdığı 
için Anadolu Haber’de çalışmış olmayı büyük bir şans olarak 
değerlendiriyorum. Bu yazıyı okuyan öğrenci arkadaşlarıma 
da Anadolu Haber’de çalışma deneyimi edinmelerini öneri-
yorum. Ayrıca bana Anadolu Haber’de çalışma fırsatı veren 
ve çalıştığım dönemde bizlere çok şey öğreten Prof. Dr. Erkan 
Yüksel hocama da teşekkürlerimi sunuyorum. 

Anadolu Haber, üniversite yaşamımda 
benim için dönüm noktasıdır. İlk haberim 
Sunay Akın’ın Anadolu Üniversitesindeki 
gösterisiydi. Benim için çok heyecan verici 
bir olaydır hayatımda. Ayrıca fotoğraf 
çekmeyi öğrenmem ve üniversitedeki 
bütün sosyal etkinlikleri de yakından 
takip etmeye başlamam Anadolu Haber 
sayesindedir. Yıllar sonra Anadolu 
Haber’deki staj deneyimim sayesinde 

Promedia Halkla İlişkiler Ajansında PR ve Sosyal Medya üzerine 
çalışmaya başladım. Anadolu Haber gibi samimi ve medya 
bilgisine hâkim bir fikir yuvasında çalışma deneyimim olduğu 
için çok şanslıyım. Güzel arkadaşlıklar ve hayat deneyimi için çok 
teşekkürler Anadolu Haber.

Anadolu Haber gazetesi bana kapılarını 
açtığında 400’üncü sayının telaşı yaşanı-
yordu. Devam eden 3 yıl boyunca Ana-
dolu Haber Ailesi’nin bir parçası olmak 
çok güzeldi. Çalıştığım üç yıl boyunca 
Anadolu Haber ufkumda bambaşka bir 
pencere açmıştı. Bir gazetenin ortaya 
çıkışında yaşanan heyecana canlı tanık 
olmak çok farklıydı çünkü medya 

merkezinin o birinci katı, bizler için sadece bir 
gazete değil aynı zamanda bir yuva idi. Bu bir klişe değil, bir 
gerçek... Daha sonraları hayatımda çok önemli yere sahip olan 
birçok insanla Anadolu Haber çatısı altında tanıştım ve belki de 
en önemlisi, Anadolu Haber Eskişehir’i ve Anadolu Üniversitesi-
ni hâlâ evim olarak hissetmemi sağlıyor.

2007 yılının yaz aylarında tanış-
tığım Anadolu Haber, benim için 
mesleğimde attığım ilk adım oldu. 
Anadolu Haber içimdeki grafik 
tasarımcıyı pekiştirmemi sağlayan ve 
besleyen, sürekli yeni şeyler öğren-
diğim, unutulmayacak tecrübeler 
edindiğim bir yerdi. Anadolu Haber 
bünyesinde yaklaşık 3 yıl bulunmuş 

olmak benim için büyük bir ayrıcalıktı. Meslekte attığım 
ilk adımda bana yol gösteren, engin bilgilerini paylaşan 
tüm hocalarıma ve 700. sayısını kutlayan Anadolu Haber 
ailesine teşekkür ederim. 

 Anadolu Üniversitesi İletişim Bilimleri 
Fakültesini kazandığım yıl heyecandan 
hazırlık sınıfını bitirmeyi beklemeden 
kendimi kapısından içeri çok istekli, biraz 
korkak adımlarla attığım yer; Anadolu Ha-
ber. Haber yazmanın, habere gitmenin, 
haberi takip etmenin, fotoğraf seçmenin 
ne olduğunu okuldan önce öğrendiğim 

eğitim sahası. Ders çıkışlarını “lütfen habere 
ben gideyim” diye muhabir arkadaşlarımızla birbirimizi yedi-
ğimiz, bugünkü yayımcılık hayatımda katkıları yadsınamaz 
Anadolu Haber. Nice renkli ve mutlu 700. sayılara. İyi ki varsın. 

Anadolu Haber gazetesinde 2008 yı-
lında çalışmaya başladım. Burada çalış-
tığım 4 yıllık süreç bana çok şey kattı. İlk 
olarak sadece bir çalışan olarak girdiğim 
Anadolu Haber benim için bir iş yeri 
değil, okul oldu. Gazetede çalışmaya 
başladığımda daha fotoğraf makinesi 
bile tutamazken 4 yılın sonunda hem 
daha iyi fotoğraf çekmeyi, daha iyi 
haber yazmayı ve tasarım yapmayı 
öğrenerek mezun oldum. Anadolu 

Haber’de öğrendiğim tecrübeler hem okul derslerimde başarımı 
yükseltti. Edindiğim bu tecrübeleri genç iletişim öğrencileriyle 
paylaşmak için öğretmenlik mesleğini seçtim. Şu an gazetecilik 
öğretmeni olarak çalışıyorum ve öğrencilerime burada edindi-
ğim tecrübeleri anlatıyorum. Onlara bu sektörde iyi bir iş bulmak 
için okurken çalışmanın ne kadar gerekli olduğunu vurgulu-
yorum çünkü İletişim Fakültelerinde alınan teorik bilgilerin iş 
sahasında da uygulamaya dökülmesi çok önemli. Bu sayede 
işe alımınız daha da kolaylaşıyor. Buradan İletişim Fakültesinde 
okuyan genç iletişimci arkadaşlara önerim: Okurken muhakkak 
alanınızla ilgili bir yerlerde tecrübe edinin. Özellikle de Anadolu 
Haber’de çalışmak gibi bir imkânınız varken bunu kesinlikle 
kaçırmayın. 55 ve 66’üncü sayılarında çalıştığım Anadolu Haber 
bugün 700’üncü sayısını kutluyor. Anadolu Haber’in 1000’inci 
sayısını görmek umuduyla… Üzerimde emeği bulunan hocaları-
ma ve Anadolu Haber çalışanlarına sonsuz teşekkürler.

Meltem Emer
Editör

yılları arasında muhabir ve kültür sanat 
editörü olarak çalıştım. Eskişehir’deki 
öğrencilik hayatımın en güzel günlerini 
Medya Merkezi’nin koridorlarında Ana-

Dört aydır bir yayınevi için kitap okuyorum. 700. 

2004-2008 yılları arasında Anado-
lu Haber’deydim. Şu an İstanbul’da 
BenSenO Tanıtım ve Dijital Reklam 
Ajansında Medya İletişimi Sorum-
lusu olarak çalışıyorum. Anadolu 
Haber’de yaşadıklarım başından 
sonuna kadar unutulmazdı. Burası 
hem bir okul hem de ikinci aileydi 
benim için. Haberin 5N1K’sını da, 
farklı kanları taşıyan insanların aile 

olabileceğini de burada öğrendim. O kadar çok şey yaşadık, 
öylesine güzel şeyler paylaştık ki zaman zaman hâlâ sabah 
kalktığımda ofise değil Anadolu Haber’e gitmeyi istiyorum ve 
o günleri gerçekten çok özlüyorum. 700. sayıya ulaştığınız şu 
dönemde orada olamasam da bir yanım hep sizinle. Tebrikler. 
Sevgi ve saygılarımla.

Hatice Gölcü
BenSenO Tanıtım ve Dijital Reklam / Medya İletişimi Sorumlusu

sonuna kadar unutulmazdı. Burası 
hem bir okul hem de ikinci aileydi 
benim için. Haberin 5N1K’sını da, 
farklı kanları taşıyan insanların aile 

olabileceğini de burada öğrendim. O kadar çok şey yaşadık, 

Merve Güney
Motto Magazin / Kültür Sanat Editörü

Seza Zerman
Rochester Institute of  Technology, New York

Pınar Dokuzoğlu
Metgloba’de Sosyal Medya Uzmanı

Bahadır Ayhan
Pegasus Hava Yolları Operasyon Uzmanı

Mehmet Dalyanoğlu  
Medianet Görsel/ Gra�ik Tasarımcı Taylan Efe Us

La Societe Dergisi ve Radyo FD /Yayın Yönetmeni 

Mine Demirel
Gazetecilik Öğretmeni

Birinci sınıfın sonunda sayfa tasa-
rımcısı olarak katıldım Anadolu Haber 
ailesine. Günler mi çok çabuk geçti, 
yoksa öyle mi hissettim bilmiyorum 
ancak okulun en güzel dönemlerini 
burada geçirdim diyebilirim. Hocala-
rımdan ve çalışma arkadaşlarımdan 
her gün yeni bir şey öğrendiğim ve 
mesleğime ait ilk başarma duygu-

sunu tattığım sıcak bir yuvaydı Anadolu 
Haber. İyi ki yolum bu gazeteden geçmiş diyorum şimdi. 
600. sayının mutluluğunu yaşarken oradaydım. Şimdi 700. 
sayıya ulaşan Anadolu Haber, umarım öğrencilerin yolunu 
her zaman aydınlatır. Katkılarından dolayı teşekkürler, iyi ki 
varsın Anadolu Haber.

 Ayşenur Sarıpınar  
 Metabolik Cerrahi Kliniği /Basın ve  Halkla İlişkiler Birimi

Anadolu Haber’den de mezun 
olduk. Henüz iletişim bilimleri 
fakültesinde okur iken en büyük 
korkumuz elbette iş bulamamaktı. 
Muhabirlik üzerine yoğunlaşmıştık 
ama korkumuz Türkiye çapında 
yüzlerce gencin aynı mesleğe 
gönül vermiş olmasıydı. Sonuçta 
her yıl ancak 20 yeni muhabirin 
işe başladığı ulusal basında, en 

az 300 mezun ile güreşecektik. Hayatın 
gerçeği bu idi. Bizi bir adım öne çıkaracak tek artının, iş 
aramaya başladığımız zaman “sanki yıllardır gazetelerde 
çalışıyormuşuz” izlenimi olduğunu biliyorduk. Anadolu 
Haber’in üniversitenin bir bülteni olması değil, gazetesi 
olması önümüze geniş bir çalışma alanı koyuyordu. “Güneş 
tutulması ile depremler arasındaki ilişkiyi” araştıran habe-
rimi hatırlıyorum. Haluk Gürgen hocamızın masa başında 
oturduğu toplantıları Halil İbrahim Gürcan hocamız yönetir, 
içeriğe dair yönlendirmeleri ise Ufuk Tozelik ağabey yapar-
dı. Böyle bir masada özel haber kabul ettirmenin anlamını 
ulusal basına geçince fark ettik. O masanın bir köşesinde 
ince ince terlerken haberimizi savunmanın verdiği cesaret, 
ulusal basına geçtiğimiz zaman yerini “ağzının içine bakılan 
muhabirler” olmamıza bırakmıştı. Nice yeni sayılara.

 Çelik Çelikyaman  
 nishtime.com’da Yönetici

Anadolu Haber’in 700. sayısı için bir 
yazı istediklerinde benim görev yaptığım 
sırada 500. sayı için verdiğimiz aynı uğraş 
aklıma geldi. Anadolu Haber gazetesinde 
ilk dikkatimi çeken nokta; bir uygulama 
gazetesi olmaktan öte üniversitenin 
kurumsal yayın organı olmasıydı.  Bu 
da oldukça profesyonel bir iş ortamı 
ve süreğen bir iş akışı demekti.  Diğer 
taraftan, yerine göre çok rahatlıkla 

sıcak bir aile ortamı da olabiliyordu. Piknikler ve doğum günlerini 
de bu bağlamda unutmamak gerek. Anadolu Haber’in öğrenciler 
için ise etkin ve kaliteli bir pratik yapma imkânı sunan bir okul 
vazifesi gördüğünü düşünüyorum. Bir nevi henüz okulda iken 
iş deneyimi ve pişme olanağı sağlayan bir ortam da diyebilirim. 
Herkese selamlar...

Yrd. Doç. Dr. Onur Bekiroğlu
Ondokuz Mayıs Üniversitesi /
İletişim Fakültesi / Dekan Yardımcısı
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Bir 
yılı aşkın süredir 
Anadolu Haber’de 
tasarım ekibinde çalışıyorum. 
Burada çalışmak mezun olup 
iş hayatına atılmadan önce 
birçok deneyim kazandırdı bana. 
Hem tasarım alanında kendimi 
geliştirdim hem de haftalık bir 
gazetenin işleyişini öğrenmiş oldum. 

Takım çalışmasının zor yanlarını yaşadığım kadar güzel yanlarını 
da yaşadım. Aynı zamanda mezun olup işe başladığımda yeni iş 
arkadaşlarımla nasıl iletişim kuracağımı da deneyimlemiş oldum. 
Tüm Anadolu Haber çalışanlarına teşekkürler. 

Anadolu 
Haber’de daha 

çok tazeyim. Yaklaşık 3 
ay önce başladım işe ama 

çok çabuk ısındım. Burada 
çok sıcak bir ortam var. Aile gibi 
herkes birbiriyle yakın, herkes 
birbirine saygılı. Nöbetlerimiz 
dışında istediğimiz zaman burada 
vakit geçirebiliyoruz. 3 ay geçmesine rağmen fotoğraf çekmeyle 
ilgili çok şey öğrendim. Herkes gazeteye öğrenci alınacağını 
duyunca sadece İletişim Fakültesinden öğrenci alınacakmış 
gibi düşünüyor. Oysa böyle bir durum yok. Mesela ben Hukuk 
Fakültesi 1. Sınıf öğrencisiyim. Düşünüyorum da 700. sayı dile 
kolay. Yıllardır kimlerin ne emekleri geçmiş bu gazetede; ne anılar, 
ne yaşanmışlıklar, ne deneyimler, ne eğlenceli zamanlar. Nice 700. 
sayılara Anadolu Haber. 

Anadolu 
Haber 700 sayı 
çıkan gazete ve ben ise 
onunla tanışalı 10 hafta oldu. 
10 haftada ne gibi tecrübelerin 
olur, neler öğrenirsin, en önemlisi 
de bu kadar az bir zaman diliminde 
yaptığın işi ne kadar seversin 
demeyin. Ben burada kendi ismimi 

öğrendim. Arzu’ya verilen önemi gördüm ki siz bunu gördükten 
sonra yapabileceğiniz işi en iyi şekilde yapmaya çalışıyorsunuz. 
Ben başvururken işe bu kadar iyi bir gazete olduğunu ne yazık 
ki düşünmüyordum. Üniversite gazetesinin kurumsal bir şekilde 
çalışanlarına değer katması paha biçilemez. Anadolu Haber’de 
olmaktan gurur ve sevinç duyuyorum. Çok yaşa Anadolu Haber. 

Yaklaşık 
1.5 yıldır Anadolu 

Haber gazetesinde 
sayfa tasarımcısı olarak 

çalışmaktayım. Röportaj 
sayfalarının tasarımından 

sorumluyum. Şans eseri 
arkadaşımın bana bahsetmesiyle 

haberim oldu ve başvurdum. 
Uzun zamandır grafik tasarım üzerine freelance çalışıyordum. 

Üniversitenin böyle bir imkân sunması hem kişisel gelişim hem 
de ekonomik olarak bana çok yararı oldu. Okuduğum bölüm 
dolayısıyla pek vaktim olmuyor fakat gazete bana bu konuda 
çok yardımcı oluyor; gerek çalışma saatleri olsun gerekse staj 

zamanlarım olsun. Burada mümkün olduğunca iyi işler çıkarmaya 
çalışıyorum. İleriki hayatım için bana okuduğum bölümden farklı 

başka bir iş olanağı sunuyor. Anadolu Haber gazetesi sadece 
kampüs içerisinde değil Anadolu Üniversitesinin tüm birimlerinde 

görmek mümkün. Bu nedenle yaptığım bir sayfa Almanya’daki 
Açık Öğretim Bürosunda dahi görülmesi beni gururlandırıyor. 

Gazetenin 700. sayısına şahit olabildiğim için mutluyum. Bu 
başarının devam etmesi dileğiyle. 

Anadolu 
Haber’de henüz 

üç ayımı geçirdim. 
Fakat o kadar sıcak ve 

samimi bir ortamdayım ki bir 
aile olduğumuzu hissediyorum. 

Buraya bir arkadaşımın tavsiyesi 
ile başvurdum. Normalde sinema 
televizyon okuyorum. Bu yüzden 

kararsız kalmıştım. Anadolu Haber’e girmekle o kadar iyi bir 
şey yapmışım ki gün geçtikçe iyi ki demeye devam edeceğim. 

Fotoğrafla ilgili birçok bilgi öğrendim ve hâlâ öğrenmeye devam 
edeceğim. Hocalarımız bizimle bilgilerini paylaşmaktan hiç 

çekinmiyorlar ve rahatlıkla her konuda bize yardımcı oluyorlar. 
Eskişehir’de ilk yılım olduğu için henüz kimseyi tanımıyordum. 

Anadolu Haber ile birlikte birçok dost ve arkadaş kazandım. 
Okulum bittiğinde de bu dostluk devam edecek. Öğrenci Görüşü 

sayfasını yaparak birçok insanla tanışıyorum ve aynı zamanda bir 
çok zorlukla karşılaşıyorum. Bazen fotoğraf, bazen röportaj vermek 

istemeyenler olabiliyor. Bunlarla başa çıkabilmeyi, insanları ikna 
etmeyi ve en önemlisi çalışma hayatını öğrendim ve öğrenmeye 

devam ediyorum. En önemlisi işimi severek yapıyorum. Daha 
bu çatı altında ne eğlenceler,arkadaşlıklar,dostluklar,bilgiler 

öğreneceğim merakla bekliyorum. İyi ki Anadolu 
Haberdeyim,umarım 700. sayısında burada olduğum gibi 800 
ve 900. sayılarda da bu ailenin bir üyesi olurum. Tüm çalışma 

arkadaşlarımın emeğine teşekkür ediyorum. 

Anadolu 
haber ailesinine 

yeni  katıldım.  Sayfa 
tasarımcısı olarak 3 aydır  

gazetemizde çalışmaktayım.   
Buraya başvururken ve alım 

aşamasında çok heyecanlıydım,  
böylesine önemli  ve alanın en  

iyisi olan bir gazetede çalışmak 
benim için çok önemli. Çalışırken bölümüm açısından da kendimi 

geliştirme ve sürekli öğrenme imkânım oluyor. Gazetemizde 
çalışan diğer arkadaşlarım ve hocalarımız her konuda biz 

destek oluyor. Böylesine önemli bir iş çıkarken  takım çalışması 
ve dayanışma içinde olmak çok güzel. Üniversitemizdeki her 

öğrencinin çalışma hayatına atılmadan önce bu tecrübeyi 
yakalamasını isterim. Anadolu Haber’de  yeni olmama rağmen 

700. sayı sevincine denk gelmiş olmam büyük şanş. Burada 
olmaktan mutluluk ve gurur duyuyorum, daha nice nice yeni  

sayılara ve başarılara.

Anadolu 
Üniversitesi 
gibi eğitimde küresel 
oyuncu konumundaki 
kurumların çalışmalarını doğru 
ve etkili bir şekilde kamuoyuna 
ve çalışanlarına  aktarabilmesi 
büyük önem taşır. Düzenli bir 
iletişim aynı zamanda kurum 

kimliğinin güçlenmesine katkı sağlar. Kurulduğundan bu yana 
Anadolu Haber’in en önemli çabası Anadolu Üniversitesini 
kamuoyuna, öğrencilerine ve çalışanlarına doğru anlatabilmek 
oldu. Üniversitemizdeki her türlü etkinliği okuyucularımıza 
iletmeye çalıştık. Birlikte çalıştığımız öğrencilerden birçoğu 
alanlarında çok iyi yerlere geldi ve Üniversitemizin üstün eğitim 
standartlarının birer göstergesi oldu. Bir amacımız da zaten 
buydu: Çalışma hayatına en iyi şekilde hazırlanabilmeleri için 
öğrencilerimize uygulama desteği vermek. Anadolu Haber’de 
görev yapan mezunlarımızın başarıları bizleri gururlandırıyor 
ve güç veriyor. Türkiye’nin ilk ve tek haftalık kampüs gazetesi 
16 yıldır pek çok kişinin emeğiyle yayımlanıyor. Hepsine 
teşekkürler...

Öğrenciliğim 
döneminde Haber 

Merkezi’nde muhabir 
olarak başladığım bu yolculuk, 

Anadolu Haber’de haber editörü 
olarak devam ediyor. Öğrenme 

sürecinin bitmediği bir laboratuvar 
olan Anadolu Haber’de öğrenci 

arkadaşlarımızla beraber dinamik 
bir yapıda çalışıyoruz. Anadolu Üniversitesinin dünyaya açılan 

vitrininde, işin mutfağında yer almak gurur verici. 1998’den 
bugüne kadar çıkarılan 700 sayıda gazeteye emek veren herkese 
saygılarımı sunuyorum. Çalıştığım süre içinde çorbada bir parça 

da olsa katkım olduysa ne mutlu bana.
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Herkesin 
hayatta ‘’İyi 

ki yapmışım‘’ dediği 
şeyler vardır. İşte benim 

en büyük iyi kilerimden biri 
Anadolu Haber gazetesine 

iş başvurusunda bulunmak. 
Burada her şey hayallerinizden 
öte. Yaklaşık 3 aydır bu ailenin 

bir üyesi olmama rağmen yıllardır çalışıyor gibi hissediyorum. 
Burası bir iş yerinden fazlası benim için. Bilgi en büyük hazinedir 

derler ya her gün yeni bir bilgi ekliyorum hazineme. Gazetede 
yeni insanlar tanıyor, yeni başarı hikâyeleri dinliyorum. 

Çok sevdiğim, beğenip takdir ettiğim insanların bambaşka 
özelliklerini keşfediyorum. Tüm bunların dışında en önemli şey 
işinizi sevmeniz ve size işinizi sevdirecek en önemli nokta da iş 

arkadaşlarınız. Geldiğim ilk günden beri sıcaklığı ve samimiliği ile 
beni etkileyen, bildiklerini paylaşmaktan asla kaçınmayan tüm 

Anadolu Haber ailesine teşekkür ediyorum. 

Bölümüm 
gazetecilikle 

alakalı bir bölüm değil 
fakat ilgi alanım bu yönde. 
Anadolu Haber gazetesine  

Mayıs ayında adım attım. Ekim 
ayından beri ise öğrenci işçi olarak 

çalışıyorum. Etkinliklere gelen 
konuklarla röportajlar yapıyorum. 

Bunun dışında zaman zaman okulla ilgili birimlerle de 
röportajlar yapıyorum. Anadolu Haber sayesinde daha şimdiden 

ünlü isimlerle sohbet etme imkânım oldu. Bu kadar kısa süre 
içerisinde bana kattığı çok şey var. Anadolu Haber gazetesi 

olarak çok güzel bir ekibiz. Bana bu imkânı sağlayan hocalarıma 
çok teşekkür ediyorum. 

Herkesin 
hayatta ‘’İyi 

ki yapmışım‘’ dediği 
şeyler vardır. İşte benim 

en büyük iyi kilerimden biri 
Anadolu Haber gazetesine 

Bölümüm 
gazetecilikle 

alakalı bir bölüm değil 
fakat ilgi alanım bu yönde. 
Anadolu Haber gazetesine  

Mayıs ayında adım attım. Ekim 

Yaklaşık 
1.5 yıldır Anadolu 

Haber gazetesinde 
sayfa tasarımcısı olarak 

çalışmaktayım. Röportaj 
sayfalarının tasarımından 

Anadolu 
Haber’de henüz 

üç ayımı geçirdim. 
Fakat o kadar sıcak ve 

samimi bir ortamdayım ki bir 
aile olduğumuzu hissediyorum. 

Anadolu 
haber ailesinine 

yeni  katıldım.  Sayfa 
tasarımcısı olarak 3 aydır  

gazetemizde çalışmaktayım.   
Buraya başvururken ve alım 

Anadolu 
Üniversitesi 
gibi eğitimde küresel 
oyuncu konumundaki 
kurumların çalışmalarını doğru 
ve etkili bir şekilde kamuoyuna 

Öğrenciliğim 
döneminde Haber 

Merkezi’nde muhabir 
olarak başladığım bu yolculuk, 

Anadolu Haber’de haber editörü 
olarak devam ediyor. Öğrenme 

Bir 
yılı aşkın süredir 
Anadolu Haber’de 
tasarım ekibinde çalışıyorum. 
Burada çalışmak mezun olup 
iş hayatına atılmadan önce 

Anadolu 
Haber’de daha 

çok tazeyim. Yaklaşık 3 
ay önce başladım işe ama 

çok çabuk ısındım. Burada 
çok sıcak bir ortam var. Aile gibi 

Anadolu 
Haber 700 sayı 
çıkan gazete ve ben ise 
onunla tanışalı 10 hafta oldu. 
10 haftada ne gibi tecrübelerin 
olur, neler öğrenirsin, en önemlisi 

 Aydın Algan   /  Mimarlık ve Tasarım Fakültesi

 Işık Akdoğan  /  İletişim Bilimleri Fakültesi 

 Esra Öğülmüş   /  Fen Bilmleri Enstitüsü

 Uzman Ufuk Tozelik   /  Yayın Koordinatörü

Hale Gülsüm Karakaya  /  Haber Editörü

Rabia Şimşek    /  İletişim Bilimleri Fakültesi 

 Tuba Tosun    /  Hukuk Fakültesi 

 Arzu Merve Topak / İktisadi ve İdari Bilimler Fakültesi 

Şüheyda Çavuş   / İşletme Fakültesi 

İrem Engin /İktisadi ve İdari Bilimler Fakültesi 

Nice yeni sayılara...Nice yeni sayılara... Ana-
dolu Haber, 
çalışanlarına değer 
katan dinamik bir gazete. 
Profesyonel, disiplinli ve 
zamanın değerini bilen bir 
ortamda çalışıyoruz. Anadolu 
Haber’i sadece gazetecilik pra-

tikleri açısından değil, akademik anlamda da kıymetli buluyorum.  
Anadolu Haber’de herkes işini severek en iyi şekilde yapma uğraşı 
içerisinde. Bunu yaparken de kimse çalışma arkadaşlarından 
güler yüzü ve yardımı eksik etmiyor. İletişim Bilimleri Fakültesi 
öğrencilerini bu anlamda şanslı buluyorum. Geleceğe sağlam 
adımlarla ilerlemek adına, temelleri Anadolu Haber’de atabilirler. 
Böylesi güzel bir kurumda emeği geçen herkesi tebrik ediyorum, 
nice yeni sayılara.

Ana-
dolu Haber’de 
çalışmaya  8 yıl once 
başladım. Bu yıllar içinde 
saçlarım belirgin bir şekilde 
azaldı, gözlük numaram biraz 
daha büyüdü. Söylemekten 
sakınıyorum ama biraz da 

yaşlandım sanırım ama bu 8 yıl çok şey kattı bana.  Çok güzel 
insanlarla tanıştım onlarla güzel bir dayanışma ve  dostluk 
ortamında buldum kendimi. Anadolu Haber benim için hep 
sıcak  bir ev oldu. Anadolu Haber’de emeği geçen tüm herkese; 
geçen yıllara rağmen dostluk, dayanışma ve bolca emekle ayakta 
duran bu kuruma içten bir teşekkürü borç bilirim. Nice sayılara 
Anadolu Haber.

Ana-
dolu Haber, 
çalışanlarına değer 
katan dinamik bir gazete. 
Profesyonel, disiplinli ve 
zamanın değerini bilen bir 

 Arş. Gör. Fırat Adıyaman / Haber Editörü

Ana-
dolu Haber’de 
çalışmaya  8 yıl once 
başladım. Bu yıllar içinde 
saçlarım belirgin bir şekilde 
azaldı, gözlük numaram biraz 

 Arş. Gör. Çağdaş Ceyhan / Haber Editörü


